
ODŠKODNINA ZA SLUZ POD VODO
PRVI TUJI DIJAKI GOSTINSKE ŠOLE / MESEC JADRANJA

ALI SE VRTIMO V KROGU
(Mef) Nedvomno se je Izola v zadnjem desetletju kar dobro 
spremenila. Malo zato, ker je postala del neke nove države, še 
več pa zato, ker so spremenjeni družbeni odnosi iz 
industrijske občine naredili okolje, kjer je turizem že 
najpomembnejša gospodarska panoga. Po ustvarjenem 
dohodku morda še ne, po številu zaposlenih in po vplivu na 
družbeni razvoj pa prav gotovo. Turizmu sta izrazito 
naklonjeni vsaj zadnji dve občinski oblasti, dejansko pa seje 
izolska oblast začela zavedati te primerjalne prednosti že sredi 
osemdesetih let.
To je seveda dovolj dolgo obdobje, da bi se vsi skupaj naučili 
nekaterih pravil turističnega gospodarstva, v prvi vrsti tistega, 
ki pravi, daje turizem živ organizem, ki ga ni mogoče spraviti 
v nekakšne birokratske kalupe. In vendar se še vedno dogaja, 
da se nekateri ne morejo otresti tega formalizma za vsako 

ceno, neglede na vse kar se v 
kraju in občini dogaja. Tako so 
se točno na prvi dan septembra 
razživeli gradbinci in zagrozili, 
da bodo že v petek 1.

K Banka Koper

zvm 6. september 2001

MA€ STftO

septembra začeli po najbolj turističnih ulicah postavljati 
zidarske odre, čeprav so bile ulice še vedno polne turistov in 
bo tako vsaj še mesec dni. In komisija za oddanjanje 
poslovnih prostorov, ki se ni prav nič naučila iz izkušnje, ko 
je na osrednji promenadi dodelila prostor dimnikarju, vztraja 
na tem, da sc poslovni prostor v "umetniški" Ljubljanski ulici 
dodeli prodajalcu priključkov za plinske naprave. Zdaj 
manjka samo še to, da se po Sončnem nabrežju zapodijo 
tovornjaki z materialom za gradnjo tretjega pomola, da 
sprehajalne poti spet 
prevzamejo motoristi 
in da se politiki 
začnejo prepirati o 
tem kdo je pametnejši 
in kdo bolj pošten, pa 
smo s sezono
opravili. In tako bo
mo imeli občino dveh 
obrazov: Turistično 
občino Izola, z rokom 
trajanja 3 mesece in 
prepirljivo zaspano 
občino Izola, ki traja 
ostalih devet mese
cev. To vrtenje v 
krogu počasi res
postaja dolgočasno.

popolnoma travna

KONTROLA NA LONKI
Slavne Lonke ni več, čeprav je še vedno tam. Res ni 
več velikega šotora, kije bil še kako opazen v prostoru, 
toda v resnici je še vedno tam in še vedno ponuja tisto, 
kar je ponujala prej. Marsikdo je pripravljen poreči, da 
je nekakšen izolski Ponte rosso, kot da je to nekaj 
sramotnega, realno pa je treba priznati, daje ta prostor s 
svojo vsebino včasih edino pribežališče turistov, ki se 
sprehajajo po našem mestu. Izkušnje iz obdobja stare 
Lonke, ko smo novinarji dosegli, daje občinska oblast 
odstranila leseno sansimonovo Lonko, namesto nje pa 
smo dobili še slabši šotor, je bila dovoli učinkovita. 
Brez pretiranih estetskih ocen, ki tudi sedanjemu 
šotorišču ne morejo biti posebej naklonjeni, moramo 
priznati, da ta kraj vendarle opravlja svoje poslanstvo v 
turistični ponudbi mesta. Morda bi lahko bil kje drugje 
a to je že drugo vprašanje, ki ga novinarji Mandrača 
tokrat predajamo drugim peresom.

www.slo-istra.com
I izolske spletne strani
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To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali.

BELVEDERE - PRETEŽNO NEJASNO
(odgovor na "prejeli smo" objavljeno v Mandraču št. 426, dne 30. avgusta 
2001)
Gospod Obrad Kešelj, prepričani smo, da delite z nami mnenje, da imamo 
glede "odprtih" vprašanj v zvezi z dogodki in stanjem "pod Bclvederjem" 
različna prepričanja in trdno vero v vsak svoj prav. Zaradi take neomajne 
vere v svoja stališča, smo za razsodbo zaprosili pristojno sodišče in 
postopki so v teku. Da bi se pravde pred sodiščem lahko čimprej začele in 
zadeve tudi zaključile, pa bi bilo tudi v vašem interesu, da opravite svojo 
državljansko dolžnost in pravico ter sporočite sodišču tisti (pravi) naslov, 
na katerem vam bo lahko sodišče vročilo vsa sodna pisanja, ki vam jih do 
sedaj zaradi vaše nedosegljivosti ni moglo vročiti.

Danilo Markočič
Strokovni sodelavec za odnose z javnostmi občine Izola

Izolska oblast in krajani
V Izoli je odprtih nekaj večjih gradbišč, to je za razvoj Izole vzpodbudno, 
pri tem pa nas krajane Izole močno moti, da izvajalci del izvajajo dela brez 
upoštevanja dejstva, da gradijo v strnjenem naselju. Za vsa svoja početja 
trdijo, da imajo ustrezna dovoljenja, kar je verjetno res. Zato postavljam 
vprašanje izdajateljem dovoljenj, verjetno so to tudi občani IZole, ali imajo 
pri svojem delu interes le zadovoljiti vse zahteve izvajalcev del (za bolj 
dobičkanosno in enostavno izvedbo del), ne glede na pogoje življenja 
krajanov Izole.
Nekaj primerov:
Ob gradnji stavbe Marine seje ves izkopni material nalagal na kamione in 
vozil skozi naseljeni del Izoledo začasne deponije ob stanovanjskih hišah, 
tu deponiral in potem ponovno nakladal in vozil naprej. To v sušnem času, 
količine nad 20.000 kubikov.
Gradnja območja Livade II je ogromen posel, trajala bo vrsto let in 
krajanom v bližji in večji oddaljenosti ni vseeno kako se bo odvijala. 
Razumemo, daje na določenih mestih pri izkopu nujno miniranje (seveda z 
manjšimi polnjenji, kar je za izvajalca dražje), tudi delo v turistični sezoni 
za razbijanje skal, nikakor pa ne sprejemamo drobljenja, to je kamnološke 
dejavnosti v mestu Izola. To ni več postopek pri gradnji, temveč 
industrijska proizvodnja gradbenih materialov. Pred več desetletji je bil tu 
kamnolom, preselili so ga zaradi širitve zazidave Izole. To območje obdaja 
strnjena zazidava (OŠ Livade z blokovno zazidavo Livade I, stanovanjske 
hiše in bloki med Prešernovo cesto, Ulico Oktobrske Revolucije, Morovo 
in Dantejevo ulico, Hotel San Simon ter nova zazidava Jagodje.) Delo na 
grdbišču (kamnolomu) poteka z močnim onesnaževanjem zraka in le od 
smeri vetra je odvisno, kateri del Izole bo močno aprašen. O tem sem dne 
30. 7. t. 1. odvestil inšpektorat RS za okolje in prostor (Koper) in županjo 
Izole. Na telefonsko urgenco sem od inšpektorata dobil odgovor, da imajo 
gradbeno dovoljenje (!).
Ulica Oktobrske Revolucije je že več mesecev zaprta za ves promet (tudi 
za pešce). To je bilo razumljivo le med izvajanjem grobih del, ne pa tudi ob 
finalizaciji. Tudi ob začetku pouka v šolah je ulica zaprta z železno mrežo 
in šolarji se morajo znajti po svoje. Trdim, daje popolna zapora prometa 
nepotrebna in je le ena od neupravičenih zahtev izvajalca del, ki mu jih je 
izdajatelj soglasij zadovoljil. Vprašljiva je tudi koordinacija del na izkopu 
za kanalizacijo ob stanovanjskem bloku v isti ulici - vendar je to zadeva 
izvajalca del.
Na osnovi vsega navedenega pozivam izdajatelje dovoljenj, da pri teh 
upoštevajo tudi pravico krajanov Izole do normalnega življenja.

Horvat Anton

M.AM1ÌÌMC je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/640 00 10, fax. 05/640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 180 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
e-mail: M ANDRA C @ S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: B1ROGRAFIKA BORI, Izola

ZAKAJ SEM JEZEN NA POLICAJE (LEŽEČE)
Poziv Županji ge. Bredi Pečan naj neha zavajati javnost!
Iz medijev smo izvedeli, da ste vi podpisala sklep o postavitvi "ležečih 
policajev". Po brazložitvi v Mandraču št.425 naj bi bili le-ti izvedeni 
samo 7 cm v višino. To so povzeli mediji po vaših podatkih, danih na 
tiskovni konferenci. Noben od medijev pa ne dela po načelu poštenega 
obveščanja javnosti z resnico, ampak vršijo samo kurirski del posla in 
vaše neresnice - laži sporočajo bralcem. Ker sem navaden občan, ki 
mora spoštovati zakone, vas sprašujem, odkod vam ta pravica, da se 
obnašate kot šerif na divjem zahodu. Zaradi odgovornosti do ostalih 
Izolanov in zaradi vsaj malo demokratičnosti, vas javno pozivam, da 
odgovorite predvsem na naslednja vprašanja!.
1. Trdite, daje Komunala opravila delo in znižala previsoke ovire. To ni 
res, saj sem osebno preveril, da merijo ovire v višino od 9 cm do 14cm. 
To se lahko prepriča vsak občan, v čigavem interesu in zakaj potem 
zavajate javnost z lažmi?
2. Kdo je izdelal projektno dokumentacijo in po katerih predpisih?
3. Kdaj je upravna enota izdala dovoljenje za postavitev teh ovir in kdaj 
je biltehnični pregled ter dano uporabno dovoljenje za te ovire?
4. Zakaj ste spustili promet po teh cestah, če ti postopki niso bili 
izvedeni?
5. Kdo bo plačal morebitne tožbene zahtevke - občinski proračun ali vi 
osebno
6. Ko govorite o sklepu sosveta za varnost v cestnem prometu ne 
morem mimo termina " najverjetneje nehomologirana vozila". Ali res 
živimo na divjem zahodu, saj ne vem, kje bi morala biti ta vozila 
homologirana, ali v Sloveniji ali tudi na Švedskem ali pa celo v 
Afganistanu? Ali je postavljen znak, ki zahteva homologacijo vozil? Kaj 
se bo zgodilo tujcu - Nemcu z originalnim Porchejem, kateri je 
registriram in homologiran v Nemčiji in bo šel tožit občino? Ali mu 
boste nudili verbalno zadoščenje, da so ovire samo 7 cm visoke.
7. Po katerih predpisih se postavljajo take ovire tudi v klancu ( 
Kosovelova ulica)?
Ce se moramo navadni občani držati predpisov , sicer nas svojimi 
službami takoj kaznujete, bi pričakoval, da se boste vi kot županja prva 
zavzemala za zakonitost delovanja in s tem dala pozitiven zgled 
Izolanom. S takim delom na žalost dajete negativen zgled vsem 
občanom.
Lepo pozdravljeni.

Zorko Malovec
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28. redna seja OS
SPET 0 KONCESIJI ZA MARINO
V sredo 12. septembra se bo po poletnih počitnicah spet sestal izolski 
občinski svet in poslanci bodo znova razpravljali o problematiki, ki je 
bila pred tem že na dveh izrednih sejah Občinskega sveta, ki pa zaradi 
obstrukcije nista bili sklepčni.
O tem, kolikšno pozornost v občini namenjajo urejanju odnosov z 
upravljalcem turističnega pristanišča oziroma marine priča tudi dnevni red 
sredine seje občinskega sveta. Če izvzamemo uvodno točko z vprašanji in 
pobudami svetnikov in tri imenovanja v različne organe (odbor za družbene 
dejavnosti, sveta šol V. Šmuc in Livade) bodo svetniki obravnavali zgolj 
vprašanja povezana z oddajanjem koncesije za izolsko marino.
Začelo se bo z obravnavo in sprejemanjem sklepa o sprejemu začasnih 
ukrepov za zagotovitev varnosti v marini, ki ga je izdala županja 1. 
avgusta, ko je marina formalno ostala brez upravljalca. Županja predlaga 
svetu, da ta sklep obravnava, ga morda dopolni in sprejme ter tako omogoči 
upravljanje marine.
Sledila bo obravnava in določanje besedila osnutka koncesijske 
pogodbe kar bo sestavni del razpisne dokumentacije za izbor 
bodočega koncesionarja marine V besedilu bo poseben poudarek 
namenjen času trajanja koncesije in višini koncesijske dajatve. Predvsem bi 
besedilo moralo določiti največjo možno dolžino trajanja koncesije in 
najnižjo sprejemljivo koncesijsko dajatev. Kot je znano so nekateri izolski 
svetniki in svetniške skupine nasprotovali predlagani dobi koncesije (od 30 
- 50 let) in višini koncesijske dajatve, zato je o tej vsebini mogoče 
pričakovati kar živahno razpravo.
Da bi vsem postopkom dali formalno legitimnost županja predlaga naj 
občinski svet imenuje svojega predstavnika v petčlansko komisijo za 
odpiranje ponudb za prevzem koncesije za marino.

DROGINA UPRAVA ZE V IZOLI
Poletne mesece so v Drogi izkoristili za selitev v novo 
upravno zgradbo, tako da je sedež družbe sedaj ne le 
formalno, temveč tudi dejansko v Izoli. Potem ko je 
spomladi v novi tovarni s polno paro stekla proizvodnja, ki 
je prej potekala v izolskem Argu ter v Seči, se je selitev 
uprave malce zavlekla, glede na načrtovano. Razlog naj bi 
bil predvsem v zahtevnosti del pri vzpostavljanju 
računalniškega informacijskega sistema, kot je bilo 
povedano ob otvoritvi tovarne. Takšna selitev proizvodnje, 
pa tudi uprave, kot so jo letos izvedli v Drogi prav gotovo 
ni enostavna stvar, vendar pa sojo v podjetju uspeli izvesti 
tako, da tega pri poslovanju ni bilo čutiti. (K.B.)

SEZNAM OBALNIH ŠTUDENTOV
Pred dnevi je v založbi Kluba študentov občine Koper izšla brošura z 
naslovom Obalni študentje za obalna podjetja in zavode. V brošuri so 
zbrani podatki o študentih treh obalnih občin, tako tistih, ki študirajo 
doma kot onih, ki študirajo v Ljubljani in Maribora
Žal podatki niso popolni, saj se vsi študentje niso odzvabilo povabilu k 
sodelovanju, kljub temu pa je brošura lahko zelo koristen pripomoček 
kadrovskim delavcem obalnih podjetij in ustanov. Žal je izolski klub 
študentov še v prejšnjem mandatu zavrnil sodelovanje pri pripravi 
brošure, tako da je Izolani ne moremo imeti tudi za svojo, čeprav so v 
njej objavljeni tudi podatki o nekaterih izolskih študentih.

OBISK EVROBUSA V KORTAH
Od 10. septembra do 20. oktobra 2001 bo evrobus zopet krožil po 
Sloveniji. Obiskal bo 66 večinoma manjših krajev po vsej Sloveniji. 
Ustavil se bo tudi v Kortah, v sredo, 19.9.2001, od 13:30 do 18:00 ure. 
Nahajal se bo pred ZADRUŽNIM DOMOM v Kortah. Prisrčno 
vabljeni!
Evrobus je potujoča 
knjižnica in
informacijsko sre
dišče, v katerem 
lahko dobijo obis
kovalci raznolike 
informacije o
Evropski uniji in 
naših pripravah na 
vstop. Pri iskanju 
konkretnih informacij in odgovarjanju na morebitna vprašanja sta jim 
na voljo informatorki, sicer pa lahko vsakdo, ki ga ta tematika zanima, 
sam pobrska med najrazličnejšimi publikacijami, strokovno literaturo, 
revijami, brošurah, pa tudi po spletnih straneh. Vsakomur so na voljo 
brezplačne publikacije, ki jih o Evropski uniji izdaja Urad za 
informiranje, nevladne organizacije in drugi ponudniki informacij o EU 
pri nas.
Evrobus je projekt, ki ga v okviru programa obveščanja slovenske 
javnosti o vključevanju v Evropsko unijo vodi Urad vlade za 
informiranje. Zanj smo se odločili, ker želimo čim širšemu krogu ljudi 
omogočiti dostop do čim več informacij o vkhučevanju Slovenije v 
Evropsko unijo, EU in o posledicah članstva. Čim boljše poznavanje, 
tako prednosti kot slabosti, je pomembno za vsakega prebivalca naše 
države, ne samo zaradi referenduma, na katerem se bomo odločali, ali 
bo Slovenija vstopila v EU ali ne, ampak predvsem zato, da bo vsakdo 
sam pri sebi vsaj približno vedel, kaj lahko od vstopa pričakuje.

OBRTNI SEJEM V CELJU
GOSTINCI POZOR!
Celjski sejem je pred vrati. V TIC-u zbiramo promocijski material.
Vse gostince pozivamo, da nam le-tega dostavijo do 13.9.2001 na 
Sončno nabrežje 4 Izola.

Občine Izola, Koper in Piran ter območne obrtne zbornice Izole, Kopra 
in Pirana bodo v sodelovanju s turističnimi organizacijami na letošnjem 
34. mednarodnem obrtnem sejmu v Celju pripravile DAN 
SLOVENSKE ISTRE.
Dogodek bodo popestrili s predstavitvijo kulturno umetniških in 
kulinaričnih značilnosti obalnega območja.
Seveda vse obiskovalce sejma vljudno vabijo na sejemski prostor v Hali 
L št. 5, kjer bo skupni razstavni prostor, v sredo, 19. septembra 2001 ob 
11. uri pa bo predstavitev še na osrednjem prireditvenem prostoru 
sejmišča v Celju.
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Začetek šolskega leta

NONE, NONOTI, DIJAKI IN 
POLICISTI ZA VARNO POT V ŠOLO
Že tretje leto zapored poteka v prvih šolskih dneh v Izoli akcija z 
zgovornim naslovom "None in nonoti za vnuke". Pred začetkom 
pouka in v času, ko iz šole odhaja največ otrok, skrbijo izolske 
upokojenke in upokojence, da na najbolj prometnih prehodih za 
pešce, kjer potekajo šolske poti, šolarji varno prečkajo cesto. 
Letos se jim je pridružilo še 15 dijakov SGTS, v glavnem 
Izolanov, za katere je to prav gotovo zanimiva nova izkušnja. 
Tako bosta mlajša in starejša generacija v teh dneh skupaj 
poskrbeli, da bo v šolo in iz šole varno prišlo vseh 1123 izolskih 
osnovnošolcev, med katerimi je 125 prvošolčkov.

Pri akciji gre v prvi vrsti za partnersko sodelovanje, je poudaril 
komandir Policijske postaje Izola Stanislav Kofalt, saj izolski 
policisti aktivno sodelujejo tako pri pripravi kot pri izvedbi 
akcije, ki sicer poteka v okviru občinskega Sosveta za varnostne 
zadeve, kije bil ustanovljen lani.
V akcijo so se tudi letos aktivno vključili člani likovnih društev
O.K. (obalni kreativci) in LIK. Krog tistih, ki kakorkoli v akciji 
sodelujejo se vsako leto bolj širi in tokrat so se vključili še člani 
modelarskega društva, ki so izdelali loparčke, s katerimi bodo 
"none in nonoti" ter dijaki opozarjali voznike. Celotna akcija je 
pravzaprav namenjena tudi temu, da voznike spomni, da se 
pričenja šolsko leto in daje na cestah spet več otrok, kar zahteva 
večjo previdnost.
Do 15. septembra bodo večjo pozornost območjem v okolici šol 
posvečali tudi policisti, ki bodo voznike in pešče opozarjali pa tudi 
kaznovali. Opravljali bodo poostren nadzor in opravljali meritve hitrosti

v bližini šol, poseben poudarek pa 
bodo dali opozarjanju in tudi 
kaznovanju peščev, ki prečkajo 
cesto izven prehodov za pešce. 
Policisti bodo šli tudi na šole, kjer 
bodo vodje policijskih okolišev 
predvsem najmlajše seznanjali o 
obnašanju v cestnem prometu.
Kot je na novinarski konferenci 
dejala županja Breda Pečan, je 
pomembno predvsem to, da imajo 
takšne akcije tudi učinek in v Izoli 
v zadnjih letih v prvih šolskih res 
ne beležimo nesreč, v katere bi bili 
vpleteni otroci. Pa tudi sicer, razen 
lažjih nesreč, v zadnjem času 
nesreč, kjer bi bili udeleženi otroci 
nismo imeli. Seveda si močno 
želimo, da bi bilo tako tudi v 
bodoče.
Sicer pa za prihodnje leto 
načrtujejo, da bi pripravami za 
akcijo pričeli že ob koncu 
šolskega leta, trajala pa naj bi dlje 
časa in ne le prvi septembrski 
teden. (K.B.)

Na eni najbolj prometnih točk, na prehodu 
za pešče pri parku Pietro Coppo smo 
takole ujeli v objektiv gospo Metko Novel 
in dijaka Mišela Lazareviča, oba doma iz 
Izole. Gospa Metka je povedala, da 
sodeluje v akciji "že od prvega dne" in ji 
je to v veliko veselje. "Doma sva sama z 
možem in nekaj svojega časa rada 
posvetim temu, da naredim nekaj 
koristnega za druge." Misel je dijak 
2.1etnika smeri gostinski tehnik, ta 
izkušnja pa je zanj nekaj novega in je kar 
zadovoljen, da je zraven. (K.B.)

NA GOSTINSKI ŠOLI TUDI 
UČENCI IZ DALJNIH DEŽEL
Srednja gostinska in turistična šola Izola je bila že od nekdaj 
zanimiva za učence iz drugih republik nekdanje skupne 
države, saj so jo v velikem številu obiskovali predvsem 
bodoči kuharji in natakarji iz sosednjega, hrvaškega dela 
Istre.
Ob razpadu Jugoslavije teh učencev skorajda ni več, zato pa 
so letos z veseljem sprejeli na šolanje dve kitajski in dve 
ukrajinski učenki. "Veseli smo, da se za šolanje pri nas 
odločajo tudi učenci iz tako oddaljenih, skoraj eksotičnih 
dežel" je povedala ravnateljica šole, Mara Kobal in 
povedala, da so se na sestanku z učitelji dogovorili, da bodo 
pri pouku v razredu kjer so tuji učenci, pazili na to, da bodo 
imeli ob razumevanju čimmanj težav.
Obe kitajski dekleti prihajata iz Kopra, kjer živita pri 
sorodnikih, ki imajo tam kitajsko restavracijo, ukrajinski 
dekleti pa sta tukaj s starši, ki so zaposleni v Sloveniji, tako 
da pravzaprav nobena ni zares tujka v pravem pomenu 
besede. Gre za učence srednje gostinske in turistične šole in 
to je dovolj.

Prejeli smo:

PESTRO POD IZOLSKIMI TRIBUNAMI
V torek zjutraj so razjarjeni starši kar v izmenah v enem od 
lokalov pod izolskim stadionom čakali novinarja 
Primorskih novic M. P.
Starši mladih izolskih nogometašev, ki iščejo aranžmaje v tujini 
so mu hudo zamerili zaradi porogljivega pisanja o mladih 
izolskih nogometaših - reprezentantih. To ni prva napaka 
novinarja M. P., ki se je že večkrat lotil obrekovanja mladih 
izolskih nogometašev, ki bi radi šli v večje klube (primer 
Kremenovič). Eden od staršev pa se ga je lotil tudi z 
medicinskimi pripomočki. Lastnik bližnjega lokala pa je 
poklical tudi policijo, ki je prišla na kraj dogodka. Novinarje 
klofute samozavestno sprejel in je policistom pojasnil, da je 
zaplet nastal okrog reprezentačne tekme Slovenija-Jugoslavija. 
Eden od staršev prizadetega mladega nogometaša ga je tudi 
poklical po telefonu in mu izrekel nekaj besed. Novinar pa seje 
branil, daje vse informacije dobil iz kluba, posredoval pa mu jih 
je gospod Aleš Milanič. Prav bi bilo, če bi se vsi vpleteni dobili 
še enkrat na kavi v nogometnem lokalu in si mogoče nalili kaj 
čistega v kozarce. (M.B.)

Začetna delavnica v klesanju kamna na prostem v

KAMNOLOMU GORJANSKO 
8. in 9. september od 9.00 do 17.00

S seboj prinesite:
macolo, špice, sekač, zaščitna očala, rokavice, 
primeren obutek in obleko, podlogo za sedenje na tleh. 
Osnovno orodje je mogoče kupiti v delavnici (špice, 
macolo).
Informacije in obvezne prijave do 7. 9. na telefon:
05/7668-193 in 041/224-26Ò. (Rado Ban)



NAJ IZOLSKA 
MATURANTKA
Najboljši letošnji slovenski maturanti so minuli vikend s 
podelitvijo maturitetnih spričeval in sprejemom pri 
predsedniku Milanu Kučanu doživeli še zadnje dejanje 
letošnje mature. Med njimi je bila tudi Izolanka Maja 
Tripar, ki je z 31 doseženimi točkami postala letošnja 
najboljša maturantka iz naše občine.

Simpatično in zgovorno Majo 
smo po podelitvi povabili na 
klepet in rade volje seje odzvala, 
čeprav se ne mara hvaliti, kot je 
dejala. Pa se ima s čim pohvaliti. 
Svojega uspeha je seveda vesela, 
matura pa je zanjo, kot pravi, že 
skoraj preteklost, saj je zenkrat z 
mislimi na počitnicah, ki si jih 
namerava v teh dneh zares 
privoščiti.
" Poletje sem preživela kar doma, 
mesec dni sem tudi delala, sedaj 
pa si bom privoščila še nekaj 
počitnic, vendar se še nisem 

odločila ali bo to na morju ali v hribih."
Takšnega uspeha niti ni pričakovala, pravzaprav o točkah niti ni 
kaj prida razmišljala. Na maturo seje pripravljala skozi vse leto, 
pa tudi to ne pretirano. "Delala sem sproti, se učila in delala vaje, 
ki so nam jih dajali učitelji. Zadnje dneve pred maturo sem se 
seveda učila, a če prej nisi delal ti še ne vem kakšno učenje tik 
pred izpiti ne pomaga," razmišlja Maja, ki ji dobre delovne 
navade očitno niso tuje. Sicer pa je bila odličnjakinja od prvega 
razreda osnovne šole (obiskovala je OŠ Vojke Šmuc) do 
zadnjega letnika. Vse možne točke na maturi je dosegla pri 
italijanščini, matematiki in kemiji, dve, oziroma eno manj od 
najvišjega števila možnih točk pa pri slovenščini in angleščini. 
Maja bo študij nadaljevala na Medicinski fakulteti, a ker jo 
zanima tako veliko stvari, odločitev nikakor ni bila lahka. " 
Morda mi res malo bolj leži naravoslovje, a tudi študij 
družboslovja bi mi bil všeč. Poleg medicine sem razmišljala tudi 
o farmaciji, pa tudi o študiju novinarstva ali antropologije, pa 
sem se le odločila za medicino." Sicer pa bosta skupaj z njo 
medicino študirali še dve njeni sošolki. Kot je povedala, je med 
njima tudi Maja Pešič, s katero sta tudi prijateljici in je edina 
dijakinja koprske Gimnazije, kije osvojila vseh 34 možnih točk 
na maturi. Po svoje je tudi povezana z Izolo, čeprav živi v Kopru. 
Njen priimek je namreč znan mnogim Izolanom, saj je njen oče 
v Izoli že vrsto let zdravnik splošne medicine ter aktiven 
odbojkarski trener.
Sicer pa Majina velika ljubezen ostaja glasba, v številnih oblikah 
in stilih. Zelo rada gre na kakšen koncert. Nazadje je bila v 
nedeljo na koncertu skupine Legen na Manziolijev trgu. Igra 
klavir in je končala tudi nižjo glasbeno šolo v domači Izoli ter 
lani obiskovala Srednjo orglarsko šolo, ki deluje pri Teološki 
fakulteti v Ljubljani. Minulo šolsko leto seje zato vsaj dvakrat 
na mesec ob sobotah vozila v Ljubljano, sedaj pa se pripravlja še 
na izpit za zaključek prvega letnika, ki ga namerava opravljati v 
oktobru. Želi pa si nadaljevati tudi študij glasbe, morda na 
Srednji glasbeni šoli v Ljubljani. "Ampak ne bi nadaljevala s 
klavirjem, temveč s kakšnim drugim inštrumentom. Ne toliko, 
da bi se aktivno ukvarjala z glasbo, temveč bolj zaradi lastnega 
zadovoljstva."
In po končanem študiju, bi se vrnila v Izolo ? Zaenkrat je 
prezgodaj o tem govoriti, nikoli ne veš kaj se zgodi v življenju, 
je odgovorila ter dodala, da sicer ne bi imela čisto nič proti temu 
in daje Izola prav prijetno mesto, kjer se da lepo živeti. "Konec 
koncev pa sem vendarle Izolanka," se zasmeje, "in to ponosna 
Izolanka." (K.B.)_____________

Izolanki med 
najboljšimi maturanti
V Ljubljani je so v soboto, 1.9.2001, potekale slovesnosti 
namenjene najboljšim maturantom v državi. Povabljenih je bilo 
223 dijakov, ki so na letošnji maturi dosegli trideset in več točk, 
med njima tudi Izolanki Lara Nikolič in Maja Tripar.
Najprej je državni protokol na Brdu pri Kranju priredil sprejem 
pri predsedniku Milanu Kučanu, zvečer pa je bila v Poletnem 
gledališču v Križankah slovesna podelitev maturitetnih spričeval 
s pohvalo. Ministrica za 
šolstvo znanost in šport 
dr.Lucija Čok je maturantom 
čestitala za uspeh in jim 
zaželela, da bi podobo o sebi, 
kakršno so si zastavili tudi 
uresničili.
Lara Nikolič in Maja Tripar 
sta zaključili šolanje na 
koprski gimnaziji, sedaj pa 
nadaljujeta izobraževanje na 
fakulteti, Lara si je izbrala 
študij angleščine in 
italijanščine, Maja pa se je 
vpisala na študij medicine.
Obema iskreno čestitamo in 
jima želimo uspešen študij.
Tekst in foto: Barbara Dobri la

NOVO \ Reiiti
FR^/VfrVprva prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli
________ Tomažičeva 10 (Hotel Delfin ■ vhod s parkirišča)__________

KJE PA VAS ČEVELJ ŽULI?
UDOBNA OBUVALA ZA VSA 

BOLEČA, OTEKLA 
ALI DIABETIČNA STOPALA

NOV URNIK: 8-12 in 16-19, sobota 8-12

V

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
j

5



Hotelirji o turistični sezoni: Branko Seljak

VSE SE jE LEPO ZLOŽILO
Branko Seljak je direktor HP 
Belvedere, ki upravlja hotela 
Belvedere in Marina ter 
avtokamp Belvedere in ima v 
lasti še nekatere lokale v 
starem mestu, ki jih oddaja v 
najem. Zanj pravijo, da je 
morda edini direktor, ki je na 
to mesto prišel po lestvici od 
dna do vrha. Začel je namreč 
kot disc jockey v diskoteki na 
Belvederju, napredoval v 
vodjo strež be in tako naprej 
do direktorja hotelskega 
podjetja, ki se letos lahko 
pohvali z zares dobro sezono.

- Koledarska sezona se je 
končala, pri vas pa tega ni 
videti.
- Temperatura je padla, terase se bodo morda izpraznile in vzdušje ni 
poletno, toda hoteli so še vedno polni in tako bo skoraj do konca 
oktobra. Letošnja sezona seje tako lepo zavlekla, pred in po sezoni.
- Kaj je k temu največ pripomoglo?
- V turizmu je to lahko le splet različnih dejavnikov, ki so se letos v 
Izoli zelo lepo zložili. Nekateri razlogi so izven našega vpliva, mislim 
predvsem odpiranje Hrvaške in usmeritev evropskih turistov na Jadran, 
potem je tu naše delo na področju trženja, precej je naredilo mesto in 
tako je bilo v mestu čutiti nekakšno vzdušje prijetnosti in pravega 
turističnega življenja. To kar smo govorili pred leti, daje Izola mesto z 
nasmehom, se je letos res začutilo in to so nam naši gostje tudi 
povedali.
- Tudi vi ste drugače organizirani.
- Že tri leta imamo v hiši vodjo marketinga, imamo tudi turistično 
agencijo, ki omogoča skupinam in posameznikom res prijetne izlete in 
druge dogodke v mestu in okolici. Ko sem prej govoril o vzdušju v 
mestu naj povem, da smo pred leti naše goste z Belvederja pošiljali v 
mesto, pa so se vračali razočarani, ker tam niso imeli kaj početi. Letos 
pa je bilo ravno obratno in prvič se nam je dogajalo, da so naši gostje z 
Belvederja raje večerjali na restavraciji v Marini, potem ko so se 
sprehodili po mestu.
- So vam goste prinesli tudi sejmi na katerih ste sodelovali?
- Sejmi so v bistvu le prva srečanja z morebitnimi gosti in tour 
operaterji, razlika je le v tem, da je bilo letos več teh predhodnih 
dogovorov tudi realiziranih. Tako se tudi ohranja trend večjega števila 
tujih gostov, čeprav mi domačega trga ne želimo zanemariti, saj je 
domači gost prav enako dober kot tuji gost. Generalne razlike med 
domačim in tujim trgom ne delamo. Za domači trg so izven sezone 
zanimivi vikend programi in manjši seminarji medtem ko tujim 
gostom, ki pridejo za teden dni lahko nudimo izlete v Lipico, Postojno 
ali Benetke in jim tako izpolnimo bivanje pri nas tudi izven sezone.

PREREZ AA H 1 : 250 ■

PREREZ BB

- Vaša šibka točka je plaža.
- Mislim, da smo z občino letos naredili korak naprej in da bomo v 
prihodnje lahko še bolje delali. Letos smo bili časovno omejeni tudi 
zaradi pridobivanja vseh mogočih dovoljenj, ki so v Sloveniji potrebna 
za postavitev enega samega kioska, zato upam, da bomo do druge 
sezone bolje pripravljeni z dodatno ponudbo. Urejena plaža je naša 
šibka točka tako kot cesta, ki pelje skozi hotelsko naselje Belvedere. 
Dejstvo je, da je promet po tej cesti nekajkrat večji od tistega, ki je 
namenjen ljudem, ki tam živijo, saj to cesto izbirajo različni vozniki za 
različne namene in to počnejo kolikor se le da glasno, mi pa imamo 
hotelske sobe takorekoč ob tej cesti. Resno razmišljamo o tem, kako 
rešiti ta problem in krajevni skupnosti ter županji smo že predlagali, da 
bi cesto speljali pod bazeni in jo na sedanjo cesto spet priključili na 
koncu turističnega naselja. Upam, da se bomo o tem lahko dogovorili, 
sicer ne bomo dosegli stopnje ugodja, ki jo zahteva sodoben turist.
- V pripravi je zazidalni načrt od San Simona do Pod Belvederja. 
Tam imate vi že nekaj let nazaj zarisan hotel. Ti načrti še držijo?
- Mi smo nedvomno življensko zainteresirani za ta projekt in bi želeli 
biti zraven, ko se bo to urejalo. Od takrat, ko je bil ta projekt narejen in 
ko smo dobili status znanega investitorja seje marsikaj spremenilo, od 
sistema do države in danes nimamo investicijskih možnosti za začetek 
take gradnje, ker želimo najprej usposobiti kompleks hotela Belvedere 
in ga programsko dopolniti s pokritim bazenom, savnami in podobnimi 
programi. Naše želje in načrte še usklajujemo z zavodom za varovanje 
naravne in kulturne dediščine vendar verjamemo, da bomo to uredili in 
lahko začeli to investicijo.
- Ali ima občina kakšne drugačne načrte v zvezi s tem prostorom?
- Slišimo različne stvari ampak mislim, da ni nič dorečenega. Naj 
ponovim, da smo mi življensko zainteresirani za ta prostor, ker brez 
njega ostanemo takorekoč brez morja.
- Kako so s poslovanjem in vodenjem zadovoljni lastniki podjetja?
- Spremljajo poslovanje, posebnih investicijskih interesov trenutno 
nimajo, glede direktorja pa je najpomembnejše, da so zadovoljni gostje. 
Če so zadovoljni oni so zadovoljni tudi lastniki.

ZA 5 MILIJONOV PREVARANIH MARK
Na koprski policijski upravi so sporočili, da so sredi obravnave 
kaznivega dejanja velike prevare, ki jo je storil lastnik izolskega 
podjetja Krosmann, ki pa ga v telefonskem imeniku in na spletnih 
straneh ga nismo našli. Šlo naj bi za podjetnika K.K. ki ga zaradi 
prevar išče tudi mednarodna policija, saj naj bi prevaral veliko ljudi, 
ki jim je obljubljal velike zaslužke s posojanjem denarja. Nekateri so 
mu na ta ta način zaupali obrestovanje (2 - 5 % obrestna mera) tudi 
po 1000 in več nemških mark, vsega skupaj pa je menda prevaral 
ljudi za več kot 5 milijonov nemških mark. Podrobnosti zaradi 
kriminalistične preiskave niso znane.



DVE OBLETNICI 
VELIKEGA REX-a
Rex je ena najbolj znanih ladij v zgodovini potniškega ladjarstva z 
Izolo pa je povezan zgolj zato, ker so ga Italijani pred koncem vojne 
skrili v vzhodni iuzolski zaliv, kjer pa so ga zavezniki odkrili in 
takorekoč brez posebnega razloga potopili, saj na ladji ni bilo nič 
takšnega, da bi lahko kakorkoli sodelovala v vojnih operacijah. 
Letošnje leto je za Rex pomembno iz dveh razlogov.

Splovili so ga v 
genovski ladje
delnici prvi dan 
avgusta pred 
natanko 70 leti, 
8. septembra 
1944 pa so ga 
zavezniki rake
tirali in potopili 
pred Izolo na 
kraju, ki mu zdaj 
vsi pravimo "Pri 
Rexu”.

Tako je ta lepa in 
zgodovinska ladje 
prav zaradi kraja 
potopitve med Izolo in 
Koprom postala tudi 
del zgodovine naših 
krajev. In kdo ter kako 
je sploh potopil to 
ladijsko velikanko?

Rex je napadla 8. septembra 1944 :
272. eskadrilja RAF (Kov al Air Force)
Leteli so na letalih Beaufighter. Od 3.februarja 1944 so bili na Sardiniji. 
Skupaj z 39. eskadriljo so tvorili enoto imenovano Strike Wing (bojno 
krilo) z nalogami napadati nemške radarje in za obalno obstreljevanje. 
Običajna naloga 272.eskadrilje je bila da ščiti pred protiletalsko obrambo z 
raketami oboroženo 39.eskadriljo.
Opis napada:
Dne 7.septembra 1944 so iz kraja Borgo na Korziki poletela vsa za let 
sposobna letala 272. eskadrilje s posadkami v Falconaro pri Anconi. Dobili 
so tajno nalogo, da potopijo ladjo Rex. Za zaščito je bila dodeljena 
eskadrilja ameriških Mustangov opremljenih z dodatnimi rezervoarji na 
krilih. Zaradi bojazni pred prehitro porabo goriva so bombarderjem 
zagotavljali zaščito le med napadom, ne pa tudi med potjo tja in nazaj. Dne 
8.septembra ob lOh 25' so poleteli proti Tržaškemu zalivu. Oboroženi so 
bili vsak s po osmimi raketami in polnimi topovi. Vodil jih je poveljnik 
Roderick Rose, kateremu so izvidniki sporočili najnovejše podatke o 
poziciji ladje ob obali med Izolo in Koprom. Napadli so ladjo in se brez 
posebnih težav ob 12h 20' vrnili v Falconaro. Ugotovili so, da je Rexa 
zadelo 59 raket in približno 4.000 izstrelkov iz 20 mm topov. Zato seje Rex 
nagnil na bok in silovito zagorel. To so potrdila letala, ki so napadla ladjo 
naslednjega dne.

Filmski posnetek letalskega napada na Rexa, ki ga je 
Marjanu Kralju poslal nekdanji pilot RAF si lahko ogledate 
na spletni strani http://www.slo-istra.com, kjer boste lahko 
prebrali še cel kup zanimivosti o tej ladji.________________ __

Rex so napadli 9. septembra 1944 pozno popoldne :
16 eskadrilja SAAF (South Afričan Air Force)
Leteli so na letalih Beaufighter TF MkXs, opremljenimi s po osmimi 
raketami in štirimi topovi.
Do lO.julija 1944 so delovali z letališča Berea III pri Bengaziju, od tam pa 
so se preselili na letališče Biferno pri kraju Termoli ob italijanski obali 
Jadrana kjer so bili do lO.avgusta 1944. Skupaj s se nekaj letali različnih 
držav so tvorili zavezniške Balkans Air Force. Ni podatkov odkod so 
poleteli in kako je potekal njihov napad na Rex.
39 eskadrilja RAF (Koval Air Force)
Leteli so na letalih Beaufighter TF MkXs, opremljenimi s po osmimi 
raketami in štirimi topovi.
Iz letališča Protville na severozahodu Tunizije so sodelovali pri napadih na 
iz Italije umikajoče se nemške enote jeseni 1943. Od 3.februarja 1944 so 
bili na Sardiniji. Skupaj z 272. eskadriljo so tvorili enoto imenovano Strike 
Wing (bojno krilo) z nalogo napadati nemške radarje. 13.julija so se 
preselili v Biferno in postali del zavezniških Balkans Air Force.
Ni podatkov odkod so poleteli in kako je potekal njihov napad na Rex.

Srečko Gombač
po zapiskih E.G.Myringa, kije bil pilot drugega letala v eskadrilji 272

Čeprav gre za dogodek, ki še ni tako oddaljen v času in je imel celo vrsto 
pričevalcev se še vedno dogaja, da vsi podatki niso najbolj usklajeni med 
seboj in tudi ta zapis o potopitvi ladje Rex se nekoliko razlikuje od zapisa, 
ki smo ga iahko prebrali v knjigi Maurizia Elisea, ki joje ta posvetil Rexu 
in je izšla leta 1992 pri založbi Ermanno Albertelli Editore.

Na zanimivo slučajnost nas je opozoril sodelavec Mandrača, ki je na 
italijanski TV spremljal oddajo o pripravah na novo jadralno 
tekmovanje America’s Cup. Ko so predstavljali italijansko jadrnico 
Prada in prvokategorno marino Punta Alo pri Napoliju so med drugim 
omenili, da V njihovih elitnih restavracijah gostom postrežejo v 
krožnikih in s priborom iz slavnega Rexa.

Prva obletnica "Zvezdic" 
na kozjereji Brdca
Ob zaključku prvega leta delovanja otroške delavnice Zvezdice, kije v tem 
letu šla skozi mnoge spremembe in izboljšave, smo se odločili, da 
proslavimo to obletnico z izletom na kozjerejo Brdca v Vrhpolju pri 
Kozini, kjer smo kozjerejcu Tomažu Ferlugi porisali hlevček, pojedli 
sladoled in sendviče ter se vrnili domov. Otroci so uživali, koze pa tudi.



Nogomet 
3.SNL- ZAHOD 
Korte Avtoplus :Š. Bilje 3:0 (0:01
Strelci: 1:0 Serdinšek (61), 2:0 
Gregorič (74 - llm), 3:0 Gregorič 
(81 - llm)
Avtoplus Korte: Sirotič, Jankovič, 
Mamilovič, Zaič, Pohlen, Furlanič,
Baruca (Peršič), Čendak, Karič,
Gregorič,(Filipčič), Serdinšek
Kortežani so igrali oslabljeni a so 
kljub temu nadigrali goste iz Bilj. V 
prvem polčasu so sicer dobro igrali 
a niso bili učinkoviti, ko pa so 
dosegli prvi zadetek je bila tekma 
praktično odločena. V nedeljo bodo 
Kortežani igrali v gosteh pri 
skromnem Komnu.
Adria Miren:MNK Izola 2:2 (2:0)
Strelci: 1:0 Mozetič (25), 2:0 
Boškin (45), 2:1 Starčevič (49), 2:2 
Hasič (86)
MNK Izola: Horvat (Boškovič), Cerič,
Čavar, Markežfč, Kraja, Medič 
(Pahor), Božič, Maletič (Mrak),
Starčevič, Hasič, Mulkič
Tekma je bila ostra in živčna, 
rezultat pa je kar 11 rumenih in trije 
rdeči kartoni, ki jih je dodelil 
sodnik Tošeski. Po mnenju 
domačinov iz Mirna je bil sodnik 
naklonjen Izolanov, ti pa seveda 
menijo drugače, saj so domači res 
igrali zelo ostro in na trenutke grobo. V prvem 
polčasu so srečno zadeli dvakrat, v 
nadaljevanju pa so bili Izolani boljši in 
zasluženo izenačili ter ostali na vrhu 
prvenstvene lestvice tretjeligaškega 
tekmovanja. V nedeljo jih čaka domači derbi z 
drugouvrščenim Jadranom iz Dekanov.

Novo vodstvo MNK Izola
Izolski nogometni klub je izpeljal volilno 
skupščino na kateri so za predsednika kluba 
izvolili Bojana Marinška, v upravo kluba pa se 
po nekaj letih ponovno vrača Vinko Gregorič, 
ki je bil zadnje čase formalno sicer izven 
kluba, vendar je veljal za sivo eminenco 
izolskega nogometa, tudi s svojim 
zavzemanjem za nogometni šport v različnih 
občinskih organih. Poleg Aleša Milaniča je v 
klubu zdaj prevzel pomembne naloge tudi 
Darko Milanič, ki vodi mlade selekcije, zaradi 
katerih je MNK Izola tudi dobil ime in začel 
revitalizacijo izolskega nogometa.

KAPUCtNO

T i ! 1, 11' T T
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BOŽIČIČ ZADEL ZA IZOLO IN SLOVENIJO
Mladi izolski nogometaš SaŠO BOŽiČiČ. ki te 
dni čaka odgovor iz italijanske Peruggie, je 
premor kar dobro izkoristil. V soboto je z 
zadetkom spet pomagal Izolanom, čeprav 
ima izpisnico v roki (Z3llj je bila iZOlSKemil
klubu ze plačana odškodnina v znesku 1,2
Milijona tolarjev) in odigral prvenstveno 
srečanje proti eni najboljših ekip v ligi, 
Triglav Kranj. Izolani so tako osvojili 
drugo točko v prvenstvu in prikazali dobro 
igro. Pohvaliti je treba tudi Šabiča, in
Hadžiča.

BALINANJE
1. Balinarska liga - Jadran 
lzola:Brdo 16:8
Po 13. krogu so Izolani na tretjem 
mestu prvenstvene lestvice.

JADRANJE
Začenja se mesec v katerem bodo 
še najbolj aktivni jadralci, ki jih 
čakajo številna domača in 
mednarodna tekmovanja.
Že ta teden se bo začelo SVCtOVDO
prvenstvo jadralcev v razredu 470 v
koprskem zalivu. Med 
nastopajočimi bodo tudi izolske 
posadke in sicer: Dekleva - 
Dekleva, Jurak - Gale in Čeligoj - 
Abram.
Švicarskega državnega prvenstva v 
razredu Fìreball se je udeležila tudi 
izolska posadka Kanskv-Slekovec
in v močni konkurenci zasedla 
solidno 12-to mesto. Sicer pa se 
jadralci Fireballov že pripravljajo 
na državno prvenstvo, ki bo 
oktobra v Izoli, kjer bo tudi 
državno prvenstvo za razrede 
Evropa, Laser, Laser Radiai in 
Finn.

3. MIŠ0T0V MEMORIAL
Ob ribiškem prazniku so odigrali tudi 
malonogometni turnir za Mišotov memorial na 
katerem je zmagala ekipa CNII Gavran. Za 
najbolj fer moštvo so razglasili Študente, 
najboljši igralec je bil Borut Prašnikar, najlepši 
gol je dosegel DinO JCMiail najbolj seksi 
zadetek pa je dosegel Igor KOtOlU

Božičič pa je od ponedeljka na 
Madžarskem, kjer igra za reprezentanco
Slovenije U-18.
V prvi tekmi proti avstrijski Štajerski seje 
vpisal tudi med strelce. IO. tega meseca 
čakajo reprezentančne obveznosti v ekipi 
U-17, še drugo dvojico mladih izolskih
nogometašev: Midhada Šabiča in Marka
BOŽiČa. ki se ta čas nahaja v Genovi in je tik 
pred podpisom pogodbe s tamkajšnjim 
italijanskim drugoligašem (italijanski klub 
naj bi za odškodnino izolskemu klubu plačal 
za naše razmere rekordno vsoto več kot 20 
milijonov lir)
Novo vodstvo bo denar, ki gaje klub prejel 
kot odškodnino, gotovo namenili za razvoj 
mladih, bodočih nogometašev in talentov, 
kijih v Izoli nikoli ni manjkalo. (M.B.)

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Vse ob svojem (pravem) času, to potrjuje tudi 
vreme, se tudi rokometaši in rokometašice 
pripravljajo na fino obdelavo nabrane moči. 
Fantje prednjačijo, v soboto so se pomerili z 
novim drugoligašem iz Hrpelj. Kaj posebno 
velikega (razumljivo) ni bilo prikazano.

Neodločen rezultat, Izolani so med tekmo (po 
naročilu trenerja) vadili "gibanje" obramba, 
napad, obramba in tako rezultat potisnili v drugi 
plan. Pa vendar so na trenutke le pokazali, kdo 
je prvoligaš in dali vedeti, da bo izolska 
rokometna dvorana trd oreh. Brez prehitevanja, 
Izolanom se še vedno poznajo "stare" navade, 
pa tudi nekaj igralcev še vedno ne sodi med 
slovensko elito. Fredija čaka še dela, igralce 
predvsem "slepo" poslušanje in prenašanje 
trenutnega stanja. Seveda bi ob vsem morala kaj 
povedati tudi klubska uprava. Priprava občnega 
zbora, finance, tekoče zadeve so "vroči kostanji" 
in čimprej jih bo potrebno ohladiti. Vendar pa, 
ob vsem branju in poslušanju o "finančnih 
problemih" elitnega slovenskega kluba se zdijo 
izolski problemi kaplja v morje. Verjamem, da 
bi marsikatero mesto z njihovim "drobižem" kar

nekaj sezon hranilo svoj športni proračun. Žal 
je šport še vedno področje, kjer je veliko 
"prostora", vendar pa vsem ni dano, da se v tem 
prostoru tudi najdejo. Tradicionalna izolska 
(športna) iznajdljivost, predvsem pa dobra 
volja in ljubezen do športa nas bo, vsaj upam, 
zopet vlekla in pripravila tudi prijetna 
presenečenja. Konec koncev pa, tudi veslači, 
odbojkaši, rokometaši, jadralci, kegljači, 
nogometaši in še kdo pije planinski čaj.

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava_____ tel,: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
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ST. DEČKI KINK IZOLA ZASEDLI 3. MESTO NA 
MEDNAKODNEM TURNIRJU "MEMORJAl STANETA 
KOUELETA" V KRANJU
Mladi upi izolskega nogometa so še enkrat dokazali, da spadajo v sam vrh 
slovenskega nogometa v kategoriji STAREJŠIH DEČKOV U-14 (letnik 1987/88). 
Na mednarodnem turnirju v Kranju, kjer je sodelovalo 24 OKip iz vse Slovenije 
(neuradno državno prvenstvo) in Hrvaške, so mladi izolski nogometaši zasedli 
3. niDStO in I. meStO med slovenskimi ekipami.
Tekmovalni razpored je bil zelo naporen, saj so fantje odigrali kar 7 tekem. V 
skupini "B",kjer so sodelovale ekipe Dravograda, Mure, Bilj in MNK Izole, so 
izolani zasedli I. mesto in tako v četrtfinalu igrali z NK Britof i n NK Triglav. 
Z dvema zmagama so se izolski nogometaši uvrstili v polfinale in se pomerili z 
močnimi Zagrebčani. V enakovrednem in fair dvoboju so več sreče imeli 
Hrvatje, končni izid tekme pa je bil 0:1 v korist mladih nogometašev iz Hrvaške. 
V tekmi za tretje mesto pa je ekipa Izole po zelo kvalitetni tekmi odpravila 
vrstnike NK Marimora z 1:0.
Ob tem zelo odmevnem uspehu izolskega nogometa velja omeniti, daje bil za 
najboljšega vratarja proglašen igralec Izole Rupnik AlJŽe, za najbolj 
disciplinirano (fair-play) ekipo je bila nagrada dodeljena prav tako izolski 
ekipi. Vidno zadovoljenje bil tudi trener ekipe FObiO lOVTCČIČ , ki nam je takoj 
po tekmi dejal: " S tako ekipo lahko grem po vsem svetu, zelo sem ponosen na 
njih".
Ta rezultat v Kranju je še en dokaz več, da se v Izoli zelo dobro dela z mladimi 
in da se za bodočnost nogometa v Izoli ni potrebno bati.
Pod vodstvom trenerja g.Fabia Lovrečič in tehničnega vodjo g. Bojana ZublČ 
so si ta velik uspeh priborili naslednji nogometaši:
Anže RUPNIK. David JELIČ, Denis FILIPČIČ, Aleksander MARJANOVIČ, Armin 
DRINJAK, Alen ČATIČ, Fran 0R0ŠI, Gregor ZUBIČ. Jaka LUZNAR, Anis DULIČ, Kris 
KOPRIVEC, Gregor ZEREC, Marko GRARAR, Jan ŠKOF, Danijel TULJAK, Denis 
FILIPČIČ in kapetan Anei LOVREČIČ.

REZULTATI in STRELCI ekipe IZOLE:
Izola -Dravograd 0:0 Izola -Britof 6:0 Izola -Zagreb 0:1 
Izola -Mura (MS) 1:0 Izola -Triglav B 6:0 za 3. Mesto Izola-Mariborl :0 
Izola -Bilje 0:0
strelci: Lovrečič 4 gole, Dulič 2, čatič 2, Drinjak 2, Koprivec i, Zebec i, Oroši 
1, Jelič 1;

NAMIZNI TENIS
Petra Kukovec prva v Kranju
V Kranju je v soboto, 1. septembra potekal 17. memorial Male PrelOVŠek za 
mlajše pionirje in pionirke. V ekipnem delu so pionirke Arrigonija gladko z 3:0 
premagale Radgono, nato z 3:1 ekipo Rakeka, v finalu pa tesno izgubile 2:3 
proti ekipi Mute. Mlajše pionirke pa so ekipno zasedle 5. mesto.
V posameznem deluje bila Petra Kukovec gladko prva, saj na celem turnirju ni 
izgubila nobenega dvoboja, tako v ekipnem kot tudi v posameznem delu. Še 
bolj kot z rezultatom pa je zadovoljila s pristopom in z igro. Od ostalih 
posameznih rezultatov velja omeniti uvrstitev Nike Marušič med 8 pri 
pionirkah. Med osem pa seje uvrstila tudi Kristin Fatorič pri mlajših pionirkah.

VESLANJE
v soboto, i 9.2001 smo se udeležili mednarodne sprinterske regate v 
Mariboru na brestrniškem jezeru. Organizatorji so imeli srečo z vremenom, saj 
so kljub napovedanim padavinam regato speljali v sončnem vremenu. Gledalci 
so si lahko ogledali regate kar od starta do cilja, saj je bila proga dolga le 500m. 
Primerna je bila predvsem za mlajše, ki so bili tudi najštevilčnejši in so 
tekmovali v treh polfinalnih skupinah. A zanimivi so bili tudi sprinti v starejših 
kategorijah. Tudi sami smo se udeležili regate najštevilneje s pionirji, saj se 
regate, njim primerne bližajo h koncu, zapolnili pa smo skoraj vse regate tudi v 
ostalih kategorijah.

Rezultati "A" finali:
1. mesto: Rehar M. (enojec mladinke)
2. mesto: Rehar M. (enojec članice)
3. mesto: Zuljani I., Ivančič T. (dvojni dvojec pionirji); Klarič J. (enojec mlajše 
mladinke)
4. mesto: Mezgec A. (enojec mlajši mladinci); Mezgec A. Pulin J. (dvojni 
dvojec mlajši mladinci)
5. mesto: Vadnjal J. (enojec mlajši mladinci)
6. mesto: Hrvat D. (enojec člani)
7. mesto: Kerin I. (enojec mladinci)

VPIS V ONŠ MNK IZOLA
Vse otroke-mladostnike rojene 1992 in 1993, VPISUJEMO v
OTROŠKO NOGOMETNO ŠOLO MNK IZOLA, vsak dan od 
17,00 do 19,00 na Mestnem stadionu Izola.
Treningi za to starostno kategorijo se pričnejo v ČETRTEK, 6.9.01 ob 
18,00uri na Mestnem stadionu v Izoli.
Prav tako obveščamo starše in otroke-mladostnike, da so se treningi za 
ostale starostne kategorije že pričeli.

VABLJENI V ČIMVEČJEM ŠTEVILU!

Rezultati "B" finali:
1. mesto: Pavletič V. (enojec pionirke)
2. mesto: Kerin K. (enojec mlajši mladinci)
4. mesto: Vadnjal G. (enojec pionirji)
5. mesto: Pavletič B. (enojec pionirji)
6. mesto: Zulian J. (enojec pionirji); Štrancar M. (enojec mlajše mladinke); 
Krajcar L., Krajcar G. (dvojni dvjec pionirji.

Športni pozdrav 
VK ARGO 

trener: Iztok Butinar

VODJA ONŠ MNK IZOLA: Fabio Lovrečič OBVESTILO

NUJNO OBVESTILO

Društvo Adrenalina obvešča, 
da je začetek napovedanih 

aktivnosti v mesecu 
rekreacije, zaradi nujnih 

vzdrževalnih del v telovadnici 
stare italijanske šole, 

prestavljen na ponedeljek 10. 
septembra (namesto 

3.septembra). 
Zahvaljujemo se vam 

razumevanje in vas vabimo, 
da se nam pridružite.

Za kakršnekoli informacije 
sem doseglijva na telefonu:
041/501 379, Ksenija.

aftiiiUŠ ..Lm.inoijt:

iHUlit 2UDI
TELOVADBA MIX 

KOLEKTIVNA GIM. 
THAIBOX 

TAI JI QUAN 
TEEN AEROBIKA 

NEW BODY

PRIJAVNINA 
1.500.- SU

m Ksenija 
GSM:041/501 379

Klub izolskih tabornikov prireja tradicionalno 
srečanje klubovcev na turistični kmetiji Medljanv
soboto in nedeljo, 8. in 9. septembra, s pričetkom v soboto 
ob 13.00 uri.
Informacije in prijave: 05/626-10-06,041/504-465, Franko

KLUB BORILNIH VEŠČIN -
CLUB DELLE ARTI MARZIALI "FIKRO" IZOLA - ISOLA

Od rekreacije... do vrhunskih tekmovanj za vse od 5 do 99 let in čez 

Treningi z usposobljenim vaditeljem.

Zakaj:
-fizična kondicija - večja učna in delovna vzdržljivost - udeležba na tekmovanjih 
- idealna telesna teža - samozavest - prijetna družba

Moto društva: S športom odtegniti otroke in odraščajačo mladino ulicam.

PRIDRUŽITE SE NAM!
na treningih vsak ponedeljek in četrtek v telovadnici v Livadah, ter vsak torek in 
sredo v telovadnici OŠ Dante Alighieri Isola v popoldanskih oz. večernih urah. 
Informacije 041/408-240



PONOVNI USPEH ZA IZOLSKE TABORNIKE
Taborniki iz Rodu Jadranskih Stražarjev iz Izole so se tudi letos 
udeležili že četrtega tradicionalnega TOTeM-a, kar bi bila kratica za 
Taborniško Odbojkarsko Tekmovanje na Mivki.
Tekmovanje je potekalo minuli vikend 31.avgusta in 01.septembra 2001 v 
Ilirski Bistrici. Organizator Rod Snežniških Ruševcev iz Ilirske Bistrice je 
naročil sončno vreme, vendar jim vremenska uprava ni prisluhnila. Zaradi 
dežja je bilo tekmovanje preseljeno v telovadnico tamkajšnje osnovne šole.
Po petkovi popoldanski otvoritvi, so za dobro voljo poskrbeli z glasbo in 
raznimi zabavnimi igrami. Sledila je večerja in pričetek tekmovanja.
Na igrišču se je zvrstilo 20 mešanih štiričlanskih ekip z do dvema rezervama, 
vendar sta na igrišču lahko igrala le dva predstavnika istega spola hkrati. Ekipe 
so bile razdeljene v 4 skupine (A,B,C,D). V vsaki skupini je tekmovalo 5 ekip. 
V skupinah so potekala medsebojna tekmovanja, najboljša ekipa pa je 
napredovala v t.i. "mali" in nato v "veliki" finale. Tudi obe izolski ekipi so bili 
uspešni in prišli v finale.

Po odlični, napeti in razburljivi igri ter borbenosti iz strani vseh štirih ekip je 
bila zmagovalna ekipa "ABC Dars", sledila jim je lanska zmagovalna ekipa 
"Unija" iz Medvod in Kopra ter na tretjem mestu predlanska zmagovalna 
ekipa, ekipa "RJS Izola I" ( v postavi Andrej, Marjan, Tomi, Teja, Vilette ). 
Tudi ekipo "RJS Izola II" ( v postavi David, Egon, Gregor, Staša, Dunja ) je 
vredno pohvaliti, saj je dosegla nehvaležno četrto mesto.
Ob koncu tekmovanja je vodja tekmovanja Miha Škerlavaj podelil vsem 
ekipam diplome z zahvalami za sodelovanje in prvim štirim uvrščenim ekipam 
zaslužene pokale ter darilne pakete z raznimi praktičnimi nagradami.
Kvaliteta in nivo tekmovanja se iz leta v leto viša. Tekmovalnost je prisotna v 
najvišji meri. Vsekakor pa ne smemo pozabit dejstva, daje to taborniška akcija, 
da je cilj le-te zabava, sklepanje prijateljstev, v ekipi se krepi povezanost in 
gradi timski duh ter čut za medsebojno pomoč. Še enkrat čestitke za uspeh!

Vilette

n, PUM »
(projektno učenje za mlade) so še prosta mesta za novo 

šolsko leto. Vpišejo se lahko mladi med 15. in 25. letom, ki 
trenutno niso vključeni v redno šolanje, so brez poklica, 

službe in so pripravljeni narediti kaj zase.
Pokličete ali obiščete nas lahko na Izobraževalnem centru 

Memory, Ferrarska 30 (na barki) v Kopru.
Tel.: 05/631-13-13; e-mail: irena@kid-pina.si.

Dobrota opogumlja
Vaša dobrota vrača 
upanje ljudem v stiski.

tel.: (01) 23 23 186, 
www.karitas.si

Karitas H? Najdete nas v Oglasni polti.
Prinese Vam jo poštar med 12. in 14. sept.

NA
Članicam ženske balinarske sekcije pri DrUŠtVU Upokojencev Izola vztrajnosti in 
entuziazma res ne manjka. Deset jih je, ki se tudi v teh vročih poletnih dneh 
trikrat tedensko ob dopoldnevih redno zbirajo na balinišču pri Arrigoniju in 
pridno zadevajo krogle.
Minuli ponedeljek so si po rednem treningu privoščile še krajšo "fešto" in 
proslavile 80.rojstni dan svoje soigralke Plenile Deško, ki v sekciji sodeluje že 
vse od njene ustanovitve pred osemnajstimi leti.
Čeprav za ženske velja, da so malce nečimrne, ko gre za leta, se našim 
balinarkam svojih let res ni treba sramovati, saj z zdravim športnim 
udejstvovanjem več kot uspešno ohranjajo svojo čilost in vitalnost. Najmlajša 
med njimi šteje 55 lei, so nam povedale, večina pa jih ima okrog šestdeset in 
sedemdeset.
Tudi letos so ob občinskem prazniku pripravile balinarski turnir, redno pa se 
tudi udeležujejo tovrstnih turnirjev po Sloveniji, kjer neredko posegajo po 
najvišjih odličjih. Nastopajo tudi v Ženski obalni balinarski ligi.
Niti zimski mraz niti poletna vročina jim ne preprečujeta, da se ne bi zbirale na 
treningih, le ko dežuje ne morejo igrati. Z novim baliniščem, ki omogoča dobre 
pogoje za igro so zelo zadovoljne, pravijo, imajo pa le eno veliko željo: streho 
nad igriščem.
"Na pokritem balinišču pa bi res lahko igrale ob kakršnemkoli vremenu," so 
povedale in se takole postavile pred naš objektiv. (K.B.)
Ob rojstnem dnevu svoje soigralke so članice Ženske balinarske sekcije 
želele, da v Mandraču objavimo tole čestitko. Seveda jim željo radi 
izpolnimo, čestitkam pa se pridružujemo tudi mi.
V teh dneh praznuje svoj 80.rojstni dan Pierina Deško. V ženski balinarski 
ekipi je od samega nastanka pred lS.Ieti. Vedno je prisotna kot dobra in 
vztrajna igralka in skupaj smo dosegle lepe uspehe. Njene soigralke ji še 
naprej želimo zdravja, osebnega zadovoljstva in veselja pri igri.

MALI OGLASI
- Dne 4. 9. zjutraj sem v Izoli izgubila vrečko s fotografijami in negativi na ime Bevitori. 
Poštenega najditelja prosim, če jih lahko pusti v trgovini Art Foto v Drevoredu 1. maja.
- Prodam BX, vozen, neregistriran za 100.000 SIT ali po dogovoru. Tel.: 040/687-102
- Izgubil seje majhen, kratkodlak rjav psiček pasme "Civava”. Najditelju nagrada 
200.000 SIT. Tel.: 040/327-328
- Poceni prodam trajno žarečo peč (drva - premog). Tel.: 640-22-28
- Kombinirana peč za centralno kurjavo 35.000 kcal (trda goriva ali kurilno olje) skupaj 
z gorilcem izredno poceni. Tel.: 640-22-28
- TRIČLANSKA DRUŽINA vzame v najem za daljše obdobje starejšo hišo ali stanovanje 
v Izoli, tel 031/408 307
- PRODAM ZEMLJIŠČE (780 m2) sredi Nožeda pri Maliji. Zdaj je to obdelan vinograd. 
Cena po dogovoru. Tel.: 641 61 51
- ZA ENO LETO NAJAMEM SOBO s kopalnico v Izoli ali okolici. Tel.: 031 690 163 
(Martina)
- Zakonca brez otrok iščeva primerno ENOSOBNO STANOVANJE v Izoli ali Kopru. 
Cena: 40.000 Sit (s stroški). Telefon: 040 850 427
- Za več let najamem MANJŠO PODNAJEMNIŠKO SOBO v starem delu mesta. 
Najemnina: do 20.000 mesečno. Tel.: 64 00 010 (Samo)
-VIOLINO (staro) dobro ohranjeno prodam. Cena 20.000 Sit, ogled možen v knjigarni

V noči iz 3.na 4.avgust 2001 nam 
je iz doma v Jagodju, pobegnil 
bernski planšarski pes z imenom 
GAJ.
Pes je star 4 leta in ima rodovnik. 
Je velike pasme, težak približno 50 
kg in je trobarvni (črno, bel, rjav). 
Posebnost je bela lisa na tilniku.
Za kakršnokoli info- rmacijo
pokličite
040 385 180.
Najditelja čaka nagrada.
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Spomini na Izolo
Živa piramida v San Simonu
Tam, kjer je doma nasmeh, prisrčnost in gostuljubnost, 
tam je Izola
Celo desetletje se v predzadnjem in zadnjem tednu avgusta vsako leto 
zbere v SGTS - Rivieri kar številčna kolonija učencev 4. r prekmurskih 
osnovnih šol. Tistih, ki so ostali zvesti temu koščku slovenskega morja. 
Tokrat nas je bilo blizu 180 - učencev, vaditeljev in spremljevalcev iz 
osnovnih šol: Puconci, OŠ II Murska Sobota, Odranci in Velika Polana. 
Hodniki Riviere so žuboreli od nemirne mladosti, silne in neugnane 
energije, ki se je prenašala na plažo v San Simonu, pri Delfinu in 
Svetilniku. Nastajala so nova poznanstva, osvajali so znanja, od prvih 
plavalnih zamahov, do piljenja različnih plavalnih tehnik. Ob prihodu je 
bila slika približno taka: dve tretjini neplavalcev in polplavalcev in 
tretjina plavalcev. Izjema je bila OŠ II iz Murske Sobote, kjer je bil 
odstotek plavalcev neprimerno višji. O plavalni nepismenosti torej pri 
njih skoraj ne bi mogli govoriti. Torej, plavalni učitelji so imeli tu 
nekoliko lažje delo ot na ostalih treh šolah.
Kot strela z jasnega je med naš "kopenski živelj" udaril Ribiški praznik, 
"ribiška fešta" imenovan. 3 dnevno noro praznovanje, začinjeno z 
igrami, prikazom ribiških opravil, športnimi srečanji, da o slastni ribji 
pojedini in zraven spadajoči kapljici niti ne govorimo! Dobre stvari pa 
imajo tudi svoj vrhunec - smetano. Le-ta pa je prišla v obliki Kingstona, 
Malibuja, Blackriders, Mladih Frajl, Primorskih Fantov in drugih 
izvajalcev na prizoriščih Velikega trga, Lonke, San Simona, Riviere... 
Sobota, drugi dan ribiškega praznika je prinesla tudi posebno doživetje: 
4 hrabri in vztrajni ribiči so namreč po zagrizenem boju ulovili več kot 
4 metre dolgega in 300kg težkega orjaka, morskega psa, ki ga 
domačini, zaradi dolgega repa imenujejo "morska lisica". Pravijo, da 
ljudem ni nevaren, je pa strah in trepet ribjega zaroda Kakorkoli že, 
velikan je bil zastonj na mizi za 30.000 glavo množico obiskovalcev,, 
oziroma za njihove lačne želodce. O tem, kdo si gaje privoščil od te 
množice, molčijo tudi na izolski policijski postaji. V dneh fešte ljudje v 
modrem niso imeli mnogo dela, zato pa bo verjetno drugače v mesecih, 
ki so pred nami. Če ne drugje, v bližini razvpite diskoteke Gavioli. Če 
že pišem o Izoli, ne morem mimo podatka, da je to domače, prikupno 
ribiško mestece letos doživelo pravi turistični BUUUM. Predvsem po 
številu tujih gostov. Seveda ne more tekmovati z mondenim sosedom 
Portorožom, toda tam je struktura gostov drugačna. Izola še zmeraj 
ostaja delavsko letovišče in tega se ji ni treba sramovati.
Kaj je tisto, kar ljudi s kopnega privlači in navdušuje v Izoli?Čudoviti 
spomeniki bogate, privalčne in razgibane arhitekture minulih stoletij. 
Stare kamnite hiše in portali govorijo o zgodovini mesteca, ki je nekoč 
stalo na otoku, sledovi pričajo o 500- letni prisotnosti starih Rimljanov. 
Slikovite trgovine in prijetni lokali, vonj po morju, čudoviti sončni 
zahodi, ko rdeča krogla kar zdrsne na morsko gladino na italijanski 
strani, bistra jutra, s pogledom proti Gradežu in sosedu Trstu na morski 
strani in v meglene kopaste oblake pokritem Nanosu na kopnem. 
Rožmarin in pinije - vsega ni mogoče našteti. Mogoče ima človek 
premalo čutov, da bi lahko zaznal vso to neizmerno paleto občutkov! 
Ljubezen vsepovsod gre skozi želodec. Tudi v Izoli. Skrbno 
priprevljene ribje specialitete: brancin, orada, morski list, slasten 
brodet, značilen okus po olivnem olju, nepogrešljiv pri pripravi istrskih 
jedi, kozarec kot ogenj rdečega Refoška in bele neveste - Malvazije, še 
kako znata polepšati dan ali večer in sta balzam za telo in dušo. 
Nenazadnje velja omeniti gostoljubnost osebja v Rivieri, kjer vse niti iz 
ozadja vleče redkokdaj viden, a vedno prisoten gospod Marijan Novak, 
pa ekipa kuharjev in kuharic, osebje v recepciji.. Njim in vsem 
Izdanem dobre volje naj velja naša "živa piramida". Kar nekaj vaje je 
bilo potrebno, napora in požrtvovalnosti, da smo jo iz morskih globin 
dvignili v višave. Koliko smeha in vzpodbudnih besed je bilo treba! Pa 
je vseeno uspelo!
Ostal je spomin na poletje, San Simon, ko bela jadra prekrijejo modrino 
izolskega zaliva, ko se jata galebov zapodi za Zlatoperko, Luno,

Kdo v Izoli pozna 
Branka Miklobušca, 
vrhovnega "bossa" 
kuhinje v Rivieri. Pod 
njegovo taktirko so 
nastajale dobrote, 
da smo si kar prste 
polizali. O njem bomo 
pripovedovali 
zanamcem...

ueuuiuiu au uiugu, su
ponosni lepotec Big Red 
obišče vsa pristanišča na 
tem našem mini - morju, 
ko mogočni in veličastni 
Beneški princ dvigne 
sidro in pušča za sabo 
belo brazdo proti 
Benetkam...

Ko bodo te vrstice zagledale luč sveta, bodo četrtošolci iz Izole že 
petošolci v šolskih klopeh. Na Izolo pa jih bo spominjal list iz dnevnika, 
fotografija ali školjka, ki v sebi skriva skrivnostno šumenje morja. Za 
nekatere med njimi je bil to prvi in tudi zadnji stik s porednimi 
morskimi valovi. Mogoče pa bodo, ohrabreni z prvimi izkušnjami in 
navdušeni z lepoto vodne in sončne simfonije, še kdaj tja popeljali 
svoje otroke in vnuke. Za to nikoli ne bo prepozno!

Janez Konkolič
"Živo piramido so iz morja dvignili: Janez Lipič, Franc Kous, Nino 
Katona (OŠ Puconci) in Igor Prša, Denis Prša, Zoran Kous (OŠ II 
Murska Sobota). Zgodba je torej zrasla ob sodelovanju obeh šol. Ko 
smo jo "zidali" smo se imenitno zabavali, saj ni manjkalo 
neprostovoljnega kopanja.

SPET ZABOJNIKI ZA ODPADKE
Od februarja do junija, v prvih mesecih po uvedbi rednega 
mesečnega zbiranja, so v Izoli s kosovnimi odpadki napolnili 
kar 233 zabojnikov, kar presega rezultate lanske jesenske 
akcije. Zabojniki za kosovne odpadke bodo spet na voljo po 
ustaljenem urniku in na znanih lokacijah, zaradi poletnega 
premora pa bodo nameščeni dlje in v večjem številu.
V času turistične sezone je bilo redno mesečno zbiranje kosovnih 
odpadkov v juliju in avgustu v Izoli prekinjeno, že ta konec 
tedna, od 7. do 10. septembra, pa bodo na zbirnih točkah 
kosovne odpadke lahko oddali krajani starega mesta in 
Halietuma. Od 14. do 17. septembra bodo zabojniki nameščeni v 
krajevnih skupnostih Livade in Jagodje - Dobrava, tretji konec 
tedna v septembru pa bodo kot običajno na vrsti krajani Kort in 
zaselkov na podeželju.
V izolski Komunali načrtujejo, da bodo tokratne količine 
kosovnih odpadkov zaradi poletnega premora večje od običajnih. 
Zato bodo zabojniki na zbirnih točkah nameščeni dlje oziroma 
bodo po potrebi njihovo število povečali. Vsem občanom bo na 
voljo tudi več mobilnih zabojnikov, ki jih bodo lahko naročili 
preko krajevne skupnosti.
V petih mesecih rednega mesečnega zbiranja kosovnih odpadkov 
so v Izoli napolnili kar 233 zabojnikov ali za 1.165 kubičnih 
metrov odsluženega pohištva, bele tehnike in ostalih večjih 
odpadkov. Zbrani kosovni odpadki po količini presegajo 
rekordne rezultate lanske jesenske akcije, ko je bilo napolnjenih 
218 zabojnikov.
V preteklih dveh mesecih, ko zaradi turističnega obiska zabojniki 
niso bili nameščeni, so občani lahko kosovne odpadke odvažali 
na komunalno deponijo. Njihove želje pa so na Komunali Izola 
sprejemali tudi po telefonu in jim skušali ustreči. "V juliju so nas 
za odvzem kosovnih odpadkov poklicali iz krajevne skupnosti 
Korte. Krajanom smo ustregli in v mesecu dni petkrat namestili 
mobilni zabojnik", pojasnjuje Anton Purkart iz Sektorja za 
ravnanje z odpadki.

JP KOMUNALA IZOLA



DEŽ PREMEŠAL PROGRAM
Napovedan dež in 
hladno vreme je dobro 
premešalo program 
predzadnjega tedna 
prireditev v sklopu 
Poletja v Izoli. 
Jazzovski večer na 
katerem je s pevko 
Alenko Godec 
nastopila skupina 
GAG (Grašič, Avbelj,

Gajič) seje še 
nekako izvlekel zgolj 
z vetrovnim 
vremenom, 
obiskovalci pa so bili 
z nastopom več kot 
zadovoljni. 
Organizator 
Mediteran festivala 
je petkov koncert 
hrvaške skupine 
Legen prestavil na 
nedeljo, sobotni

Mladinski center 2001
..je ime projekta, ki se je dogajal 24 in 25 avgusta 2001 v letnem kinu Arrigoni. Mladi 
namreč že od leta 97' vsako leto na tej lokaciji prirejamo prireditve, z namenom opozoriti 
pristojne, na dejanske potrebe po prizorišču, kjer bi se lahko nemoteno dogajale mladinske 
dejavnosti. Seveda pa je od prvih prireditev, ki so potekale v naši organizaciji v Arrigoniju 
preteklo že precej vode, stanje Arrigonija, pa se ni nič spremenilo na bolje. Glavna težava 
prizorišča, ki bi lahko vsekakor bilo lahko v ponos mladim in vsem občanom, je vsekakor 
infrastruktura. Pri infrastrukturi se najprej vprašajmo, kaj sodoben prireditveni prostor sploh 
potrebuje. Zelo pomembne so sanitarije, ki pa so ravno na tem prizorišču v katastrofalnem 
stanju, tako da se zares čudim obiskovalcem kino predstav, ki se po kratkem obisku 
tamkajšnjih sanitarij (poleg skrajno neudobnih klopi, neprimernega zvoka....) še odločajo za 
ogled kino predstav v letnem kinu. Kdo je že rekel, da je tista gostilna ogledalo stranišča? 
Tako nekako.
Kaj pa pravimo o elektriki? Daje edina ženska, ki se ne pusti... tudi to je res in elektrika na 
prizorišču zares spominja na napeljave v jarkih prve svetovne vojne. To naj bi bilo le za 
pokušino, sicer pa stanje sami poznate, če ste si le vzeli trenutek časa in pokukali v prostor, 
ki je bil v še ne tako daljni preteklosti zbirališče mladih iz ožje in širše okolice. Ja, tu so 
potekale zares mega prireditve in pregovor, dober glas seže v deveto vas, je za Arrigoni 
vsekakor veljal, marsikateri mladenič in mladenka iz republik bivše Jugoslavije, pa bi vam 
lahko še danes na to odgovoril pritrdilno.
Kje pa je Arrigoni danes, če zanemarimo zunanje prizorišče, pridemo do sklepa, da se s 
stavbo v bistvu dogaja še slabše in da je tudi nujno potrebna prenove. Kje je torej rešitev? 
Mladinski center v Arrigoniju! Idealna lokacija za lokalno mladino, saj je iz vseh delov 
mesta dosegljiv v par minutah, tudi če se do njega podamo na skrajno primitiven način, peš. 
Zgradbo obdajajo prečudovita drevesa in blizu je morje. Poleg tega pa v Izoli ne premoremo 
druge lokacije za Mladinski center.
Namesto razpredanja o pozitivnem vplivu Mladinskega centra na mlade in nove možnosti in 
izobraževanje in.... bomo zapisali le želje mladih, ki jih je nedavno s pomočjo ankete v Izoli 
zbrala ga. Ksenja Murari, "V anketi, ki je bila izvedena med mladimi, ki živijo in/ali se 
šolajo v lokalni skupnosti, so mladi navedli, da si želijo prostorov za druženje in 
organiziranje prireditev, mladinski hotel, prijazne organizacije, ki bi pomagale mladim, 
informacijski center ter sodobne in zanimive dejavnosti in programe". Presodite sami.
Na podlagi vseh naštetih in še kopice drugih dejstev, smo se tako odločili, da bomo namesto 
klasičnega sodelovanja na ribiškem prazniku, prireditvam dodali vsebino, z namenom 
opozarjanja širše javnosti na potrebo po Mladinskem centru v Arrigoniju. Tako je projekt 
stekel in glavna smernica je bila najti način, da bo naša akcija prišla do čim širšega spektra 
ljudi, hkrati pa jih bo privabila na prizorišče. V ta namen smo izdelali 20.000 letakov, ki so 
bili razdeljeni med mlade in malo manj mlade. Odziv je bil vse prej kot mlačen. Petkov 
koncert s performansom, je privabila veliko, bom rekel za Arrigoni že kar nenavadno veliko 
število obiskovalcev. Sobota, ki je na začetku izgledala precej klavrno, pa si je hitro 
opomogla in predvidevamo, da prizorišče ni zadrževalo takšnega števila obiskovalcev od 
daljnega leta 94', ko so tu igrali Murphys law. Skratka projekt seje iztekel zelo pozitivno, na 
tem mestu, pa bi se rad stanovalcem iz Dantejeve 18 ponovno rad zahvalil za njihovo 
potrpežljivost in uvidevnost pri našem zganjanju kažina.

Brezavšček Ivan, Mladinski Izolski Center

tango večer pa se je zgodil v 
dvorani kulturnega doma. Kljub 
nevihti in nogometni tekmi z 
Rusijo je prišlo presenetljivo 
veliko ljubiteljev tanga, ki so 
uživali ob glasbi skupine Distango 
ter pevcih in plesalcih, ki so 
popestrili večer.

V nedeljo zvečer seje pred 
skromnim številom 
obiskovalcev (naslednji dan 
je bil začetek šole) 
predstavila izvrstna hrvaška 
zasedba Legen, kije 
obiskovalcem ponudila vse 
kar lahko ponudi sodobna 
etno glasbena skupina.

Spoštovani 
literat, literat in ja!
September se bliža in z njim naše literarno druženje, zato 
vam pošiljamo program letošnjih literarnih delavnic, ki 
bodo potekale od 21. - 23. septembra v Izoli.
Dobili se bomo torej v v petek, 21. septembra ob 17.00 v 
avli hotela Riviera, kjer boste spoznali svoje mentorje in 
odkoder se bomo skupaj sprehodili do bivše italijanske šole 
(Gregorčičeva 24), kjer bodo potekale delavnice. Če se 
prvega sestanka ne morete udeležiti, boste prostore poiskali 
sami. Ostale prireditve se bodo odvijale v dvorani palače 
Besenghi.
S seboj ne pozabite prinesti vaših tekstov, tistih, ki ste jih 
poslali oziroma novih stvaritev. Vse prireditve bodo 
brezplačne, udeležijo pa se jih lahko tudi vaši prijatelji m 
znanci. Po sobotnem literanem večeru pripravljamo 
pogostitev za vse udeležence - če bodo morski bogovi na 
naši strani se bo to zgodilo na ladji.
Če imate še kakšno vprašanje, lahko pokličete na založbo. 
Torej - nasvidenje v Izoli, kjer bomo skupaj zaplavali v 
morje besed.

za Beletrino 
Mojca Medvedšek

BOR

ZNANJA
BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola, 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

Se želite česa novega naučiti? Želite s svojim znanjem pomagati drugim? 
Sodelujete v kakšni dejavnosti in bi radi spoznali ljudi, ki se zanimajo za 
podobne stvari? Pokličite primorsko Borzo znanja!
Aktualna povpraševanja:
* Član izolske Borze znanja bi se rad naučil igranja violine;
* Učenec iz Izole bi se rad naučil plesati break dance;
* Mladenič iz Kopra pa bi rad izvedel kaj več o pasmi BULLMASTIFF
* Gospa iz Kopra išče nekoga, ki bi jo uvedel v računalniški program GoLive:
Aktualne ponudbe;
* Vas zanimajo različne tehnike masaže kot npr.refleksna masaža stopal, 
akupresura, biorenesančna terapija,...
* Vas zanima jadralno padalstvo, surfanje ali potapljanje?
* Naši člani vam lahko nudijo pomoč pri tujih jezikih;
* Vam lahko pokažejo različna ročna dela;
* ...pa še marsikaj bi se našlo...
Bi radi kontaktirali s člani izolske Borze znanja?
Pokličite nas na 05/ 66 31 285 ali obiščite v Matični knjižnici Izola, ki domuje 
v Ul. Oktobrske revolucije L
Kdaj? Vsak delavnik od 8,do 13.ter ob četrtkih še popoldan od 16. do 18.30 
ure.
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KONCERTI lfgalerije
N ATEO H IMO PO L ET) E !!!

v petek, 7. septembra ob 20.30 
Manziolijevtrg

FINALE MEDITERAN FESTIVALA
Madžarske zvezde etno HIP HOP-a

ANIMA SOUND SYSTEM
V letošnjem programu smo 
doživeli kar nekaj koncertov 
tradicionalne glasbe, za 
konec pa se bomo sprehodili 
tudi v vode takoimenovanega 
crossover oziroma vseh 
mogočih kombinacij
ljudskega in sodobnega. 
Anima Sound System so zelo 
sodobni, zelo elektronski in 
precej eksperimentalni, 
vendar ohranjajo melodijo, ki 
velikokrat sliši na tradicijo 
ciganske glasbe s katero so 
tudi zrasli. To bo koncert za 
gibanje, za ples a tudi za 
poslušanje in za razmislek o 

tem, zakaj se Slovenci tako bojimo spajanja tradicije in novega časa. 
Anima Sound System: Gergely Nemeth, Szabolcs Prieger, Zsolt 
Prieger (programming), Judit Németh (vokal, flavta), Tamàs Nemeth 
(dude, saksofon), Àkos Angler (bobni)

galerija ALGA
razstava udeležencev

XII. MEDNARODNEGA 
SLIKARSKEGA EX TEMPORA

Galerija Zdravilišče Strunjan

Adel Seyoun &
Galerija MEDUZA 2 k»,
Mira Ličen Krmpotič ™ ,

kino ODEON
ČETRTEK, 6.9. ter NEDELJA,9.9., 
PONEDELJEK,10.9. in TOREK,11.9.01
LARA CROFT: TOMB RAIDER
ob 18.30 in 20.30
(Lara Croft's Tomb Raider), akcijska pustolovščina 
Režija: Simon West
Vloge: Angelina Jolie, Daniel Craig, Leslie Phillips, Marc 
Collie

3 BIG BAND Izola
PETEK, 7.9. in SOBOTA, 8.9.2001
LARA CROFT: TOMB RAIDER
ob 18.00, 20.00 in 22.00
(Lara Croft's Tomb Raider), akcijska pustolovščina

KONCERT OB 10 LETNICI

Kosti: Alenka Godec, Mia Žnidarič. Metka Štok, Vladka Goiak, 
jlojca Malievac. tara Baruca, Kvartet 7+, Rudi Bučar
V Sloveniji je malo skupin teh razsežnosti, ki bi obstajale tako dolgo in ves čas 
tudi aktivno delovale, saj gre vendarle za orkester katerega število se giblje od 
18-24 članov. Na slavnostnem koncertu bodo prisotni vsi glasbeniki, ki so v 
teh letih sodelovali s tem orkestrom, ki ga že ves čas vodita saksofonist Petar 
Popovski in trobentač Aleš Bolje. Seveda pa bodo svoje dodali še znani 
slovenski pop in jazz pevci, ki so v teh desetih letih sodelovali s 3 Big 
Band-om.

Poletni art KINO - Odeon
Sreda 12.9.2001 ob 20.30
5HREK
Festival filmske animacije "Alpe-Adria-Anima", ki naj bi ga Izola 
gostila te dni je odpovedan, ostal pa je otvoritveni film Shrek, ki bo 
navdušil vse, ki si bodo vzeli čas za ogled.
Shrek je prvi animirani film, ki seje do sedaj uvrstil v uradni program 
festivala v Cannesu, med projekcijo je občinstvo kar cepetalo od 
navdušenja, film pa je bil do zadnjih dni favorit za nagrado. Shrek je 
tudi prvi film na naših platnih, ki se bo spustil v oster boj za oscarje 
2002. V kratkem času je presegel dobiček 200 milijonov dolarjev in 
ugodil zahtevam najbolj strogih kritikov.
Zgodba o vase zaprtem grdobcu združuje najlepše pravljice sveta od 

Sneguljčice, Pepelke, Alice, Rdeče kapice pa vse do azijskih borilnih 
veščin. Film preseneča s svojo vizualno vizijo in tematsko 
iznajdljivostjo, ironijo in gostobesednostjo imenitnih dialogov, ki jih 
odlično interpretirajo Mike Myers, Cameron Diaz in Eddie Murphy. 
Pravljična zgodba o notranji lepoti in privlačnosti, o sprejemanju 
samega sebe, imenitno obrne klišejski zaključek zgodbe, hkrati pa 
prepriča, da življenjske pravljice še vedno živijo. Imenitna animacija 
nas tako prepriča, da med gledanjem kar pozabimo, da smo v svetu 
animiranega in ne igranega filma.



FOTOČAKULE

"Zdaj bo moral tudi predsednik 
priznati, da sem pomemben med 
smučarskimi strokovnjaki" je 
povedal Mitja Kobal, smučarski 
učitelj in ljubiteljski trener lastne 
hčerke ter manager nekaterih 
mladih izolskih nogometašev. 
Glede na to, da sogovornike 
poznamo nas res skrbi, kdo je 
pjačal pijačo.
"Če prodajajo vsi lahko tudi 
midva" sta si rekla podjetna fanta 
in na Sončnem nabrežju za ribiški 
praznik postavila mini stojnico na 
kateri sta prodajala kamenčke in 
školke, ki sta jih nabrala na 
izolskih plažah. Koliko sta 
zaslužila nismo izvedeli.

Na piknik Jadralnega 
kluba Olimpie je prišel 
tudi dolgoletni izolski 
sodnik za prekrške in 
dirigent Komornega 
moškega zbora Izola, 
Oskar Trebeč s soprogo. 
Tipa v sredini je poleg 
zdravja najbolj zanimalo 
kdaj se bo Oskar vrnil na 
delovno mesto in zmanjšal 
kup neobdelanih prijav, ki 
jih dekleta, ki ga 
nadomeščajo, komaj 
zmorejo.
Vojko Vojvoda, direktor 
Centra za kulturo, šport in 
prireditve je na novinarski 
konferenci pred Ribiškim 
praznikom toliko govoril, 
da ni uspel pojesti brodeta, 
ki so ga pripravili v hotelu 
Riviera. Ko odšli pa se je 
lotil dobrot a kameri le ni 
zbežal.

Novinarstvo ni več kar je bilo 
včasih. Nekoč so bili novinarji bolj 
ali manj zapiti, bradati, pomečkani 
možakarji s cigareto v ustih in 
svinčnikom ter beležko v žepu, zdaj 
pa zgleda novinar tako-le. Na 
fotografiji sta le dve iz plejade 
ženskega vala, ki je zajel Slovenijo 
in celo Istro: Saška Petejan (STA) 
in Kristina Menih Mihalič 
(dopisnica Večera).
Igor Ostrouška je novopečeni 
Izolan, vendar ni v nobenem 
sorodstvu s televizijskim 
novinarjem Vladom Ostrouško. 
Igor je namreč elektrikar, ki je 
posebej spreten v mizarstvu, dela 
kot scenski delavec v različnih 
gledališčih in pomaga pri prodaji 
časopisov na Punti. Za povrh pa pri 
skupini Bakala Blues Band poje 
tudi tisto o Pinu Juriševiču, ki se 
nikoli ne um’kne.

Nekateri Izolani se zelo 
pritožujejo zaradi, po njihovo, 
neprimernih ležečih policajev 
preko katerih nekateri skoraj ne 
morejo. Da vse le ni tako slabo 
kot se zdi pa dokazujejo tudi tile 
indijski godci, ki so se z 
inštrumenti vred odpravili po 
Sončnem nabrežju in brez večjih 
težav premagali te zidane 
prometne ovire.
Nehonorirani prvi pomočnik 
Mandrača, Samo Kenk, ponosno 
razkazuje bankovec za 5 tisoč 
tolarjev, ki ga je nepričakovano 
našel v svojem žepu. Potem se je 
spomnil, da smo ga pravzaprav 
poslali po cigarete v bližnjo 
trafiko.
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KRIMIN ALIJE
DRUGA SMRTNA NESREČA LETOS
Statistika je zelo nepredvidljiva veda. Še pred tednom dni smo so se policisti 
lahko pohvalili, da se število prometnih nesreč zmanjšuje in da smo imeli v 
prvem polletju eno nesrečo s smrtnim izidom, tako kot lani, toda nesreča, ki seje 
prejšnji teden pripetila na obvoznici je vse podatke postavila na glavo. En 
voznik mrtev, štirje težko ranjeni sopotniki in lažje ranjen voznik, povzročitelj 
nesreče, ki je bil povrhu vsega še vinjen in je razgrajal tudi v bolnici, vsi ti 
podatki bodo podobo varnosti na naših cestah dobro spremnih. Morda je to 
priložnost za razmislek o tem, da statistika ni zveličavna ampak da se je treba 
vendarle vrniti tudi k pripravam ocen, ki temeljijo tudi na lastni oceni policistov 
in drugih ljudi, ki delajo na tem področju.

TUJCI PODIRAJO NAŠA DREVESA
Policisti so prejšnji teden obravnavali prometno nesrečo prve kategorije, ki jo je 
povzročil tujec, ki najprej ni upošteval prometnega znaka, potem je vozil 
preblizu desnega roba cestišča in se končno zaletel v obcestno drevo. Seveda so 
ga dečki povabili naj opravi test alkoholiziranosti a gaje odločno odklonil tako 
da so zanj odredili pridržanje in ga zjutraj odpeljali še k sodniku za prekrške.

ŠOFERJA SO DALI PREGLEDATI
V starem delu mesta se je zgodila prometna nesreča v kateri sta bila udeležena 
otrok s kolesom in voznik osebnega avtomobila. Še sreča, da ob tem ni prišlo do 
hujših posledic, dečki pa so voznika osebnega avtomobila poslali na strokovni 
pregled v izolski zdravstveni dom.

AVTOBUS IN AVTO
Avtobus zelo poredko pelje v Barede in še takrat ni čisto varen, nasprotivozeči 
pa tudi ne. Tako je bilo tudi prejšnji teden ko sta trčila avtobus in osebni avto, 
nastala pa je le manjša materialna škoda in poškodovanih v osebnem avtomobilu 
in avtobusu ni bilo.

KRADE PRED OPERACIJO
Nepridipravi res nimajo nobenega spoštovanja do posebnih prostorov. Tako je 
neznanec vstopil v predprostor operacijske dvorane in segel v žep zdravniške 
halje ter tam našel dva prstana, ki jih je lastnik odložil preden se je lotil 
operacije. Prstana sta bila vredna kakih 100 tisočakov.

SEKAČA SO NAŠLI
Sredi noči so policisti sprejeli telefonski klic s sporočilom, da so iz gostinskega 
lokala Kamin na Belvederju pregnali vlomilca. Taje v lokal vstopil tako, daje s 
sekiro razsekal skladiščna vrata in vstopil v lokal ter iz omarice ukradel približno 
400 tisoč tolarjev. Policisti šo se takoj lotili iskanja, na pomoč so poklicali tudi 
druge policiste, vendar vlomilca niso izsledili. Toda iskanja ni bilo takoj konec. 
Z zbiranjem podatkov, pomočjo občanov in strokovnim delom so po dveh dneh 
vlomilca prijeli in tudi zasegli večji del ukradenega denarja. Poleg tega so med 
zaseženimi predmeti našli še nekaj takšnih ki so pomagali razrešiti še nekaj 
kaznivih dejanj, ki jih je vlomilec storil na območju cele države.

GASILCI PODRLI ZID
Neznani vandali so se, morda tudi zato, ker se je bližal začetek šolskega leta, 
lotili osnovne šole v Kortah. Za začetek so razbili steklo na dveh omaricah v 
katerih so spravljeni gasilski aparati in dva on aparatov tudi izpraznili. Ker žurka 
s tem še ni dosegla viška so se spravili še na kamnit šolski zid in ga velik kos 
podrli. Tudi za njimi dečki še poizvedujejo.

NE ŠMIRGLA POLICISTOV
Zaradi velikega števila prijav, da se na območju JAgodja in Livad zadržuje večja 
skupina mladoletnikov, ki pogosto kršijo javni red in mir so izolski policisti 
organizirali večjo akcijo v kateri je sodelovalo več patrulj, tudi iz drugih

policijskih enot. Policisti so identificirali večino udeležencev teh srečanj, eden 
med njimi pa se je samozavestno uprl identifikaciji. NAjprej je žalil policiste 
potem pa je skušal še zbežati. Srboriteža so policisti obvladali in ga odpeljali na 
pogovor na policijsko postajo kamor so povabili tudi njegove starše. Kaj so se 
pogovarjali ni znano, ve pa se, da bo končal pri sodniku za prekrške.

GENOVA JE DRUGJE
NA policijski postaji je zazvonil telefon in nekdo je sporočil, da sredi 
križišča na Trgu republike sedita dva neznanca. Dečki so naredili tistih 
nekaj korakov in ugotovili, da ne gre za protestnike proti globalizaciji 
ampak za utrujen par, ki sije zaradi preveč alkohola privoščil počitek kar 
sredi križišča. KEr se nista pretirano upirala so ju zlahka odstranili in 
poslali k sodniku za prekrške.

MLADOSTNI ROP IN IZSILJEVANJE
Policisti so prejšnji teden obravnavali kaznivo dejanje roparske tatvine in 
izsiljevanja, osumljena pa sta dva, že dobro znana izolska mladoletnika. 
Oba so policisti pridržali, opravili pa so tudi hišni preiskavi in zdaj za oba 
pišejo kazensko ovadbo.

ODREKLI SO SE GA
V Jagodju so intervenirali policisti zaradi mladega Ljubljančana, kije bil 
prepričan, daje Izola še v komunizmu in zato tistega kar je popil ni treba 
plačati. Dečki so ga pripeljali na policijsko postajo in poklicali njegove 
starše. Pa so starši povedali, da so se ga, zaradi njegovega načina življenja 
praktično odrekli. TAko so ga po končanem postopku policisti izpustili a 
so ga sredi noči že zalotili med poskusom tatvine kolesa z motorjem. 
Tokrat so ga zadržali in ga bodo poslali na sodišče.

TAT HRIBOLAZEC
Neznanec je vlomil v osebni avtomobil in našel kar nekaj planinske 
opreme. Posebej všeč so mu bili planinski čevlji, teleskopska palica in 
hladilna torba. Ni znano, če rad hodi v hribe, toda lastnika je oškodoval za 
kakšnih 140 tisočakov.

NOČNA NEPREVIDNOST
Nepreviden oškodovanec je v zgodnjih jutranjih urah odšel v nočni klub, 
avtomobil pa je pustil odklenjen. Seveda to ni zbežalo ostremu očesu 
nepridiprava, ki je vstopil v avtomobil in iz njega ukradel osebne 
dokumente, ki so bili v predalu pod armaturno ploščo.

NE HODI PO BARKI
Tako se je verjetno začel spor na pomolu, ki se je končal s pretepom. 
Skupina mladoletnikov se je kopala na pomolu, za skoke v vodo pa so 
seveda uporabljali tudi tam privezano barko. Takrat se je razjezil eden od 
lastnikov barke, prišel do mulcev in jih dobro nadrl, potem pa menda celo 
žalil in dva med njimi tudi dobro zmikastil. ZAkaj je bil tako slabe volje bo 
moral povedati sodniku za prekrške.

NEKAJ DOMAČIH
Policisti so intervenirali v zasebnem prostoru kjer je sin kričal, razbijal po 
vratih in žalil mater. Predlagali so ga k sodniku za prekrške.
Policisti so spet posredovali pri zakoncih, ki se nikakor ne moreta 
dogovoriti glede premoženja in tako so policisti pri njiju doma že redni 
gostje. Predlagali so naj stvar rešita na sodišču a jima to ne diši.
Sredi noči so morali policisti v zasebno stanovanje kjer je mož pretepal 
ženo. Naredili so mir in napisali vabilo k sodniku za prekrške.

STATISTIKA
Prejšnji teden so policisti obravnavali kar tri voznike, ki sploh nimajo 
vozniškega dovoljenja, odredili so dva strokovna pregleda 
alkoholiziranosti, pri običajnem "pihanju" pa so namerili: 0,93, 0,95 in 
1,25 g alkohola na kilogram krvi.

UGODNI PLAČILNI POGOJI:

- kredit na 1 leto - TOM + 0%
- kredit na 2 leti - TOM + 2%
- kredit na 3 leta - TOM + 3%
- možnost obročnega plačila
- za plačilo v gotovini nudimo 

popust do 20%
- dokumentacijo kredita na 1 leto 
uredimo pri nas, brez izgube 
časa na banki
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VSI IZOLSKI PRVOŠOLČKI 2001
Predstavljanje naših najmlajših. Hi prvič sedajo v šolsHe Hlopi. je postalo Har neHaHšna tradicija 
na straneh Mandrača. Pravzaprav gre za pravo Kronologijo generacij šolarjev in čez desetletja 
zgodovinarjem ne bo težHo ugotoviti. Hje je začel drgniti šolsHe Hlopi ta ali oni pomemben mož 
ali dama.
No ja. še prej jih čaHa vsaj nehaj deset Hilogramov H rji g in na Hilometre črH. Hi se jih morajo mali 
nadebudneži še najprej naučiti pisati in brati. Ne dvomimo, da bo ob pomoči njihovih učiteljic, to 
zelo Hmalu uspelo tudi vsem 125 letošnjim prvošoičHom, med Haterimijihje zdaj že Har večina 
'devetletHarjev".

OŠ VOJKA ŠMUC ■ I. A
RazredničarHa: Darija Argenti / druga učiteljica: Tatjana Erceg

Xheneta Ademaj. Sara Božič. Aljaž Čibej, Jusuf DervišosHi. Ana Marija Grj. Tajana Halavanja. 
AleHsandar Ilič. Esad Kadirič. JaHob Krebej, David Kuzmanovič. Tomaž LangeršeH. Mei Mihalič. 
Katarina Milutinovič. Maša Mori. Aljaž NovaH. Žan Ribič. Elma Sinanbegovič. MoniHa Stipanovih, 
Adelita Šahbaz Pergar. David ŠHerjanc. Anja Sanideja TiHvicHi. Vasja ŽiHovič

OŠ VOJKA ŠMUC ■ 1. B
RazredničarHa: Dajana PallsHa / druga učiteljica: Tatjana Erceg

LuHa Blaževih. Ivan Brnadič. Tad CerHveniH Muzafirovič. David DvorsHi. Karin Frančič. Eva Hočevar. 
JaHa Hudales. MoniHa Jovič, Urša Knap OHretič. Jani Kocjančič. Ema Kovačevič. Jernej Krampf. 
Dženan MaHič, MarHo Momčilovič. Peter Samotorčan, AleHsandra Senišin. Klemen SHočir. Maja 
StanHovIč. Noemi VasiUHovič. Alja Vesel. Peter VolH

OŠ VOJKA ŠMUC ■ I. C
RazredničarHa: Nives ŠHrblna / druga učiteljica: AleHsandra Starc - Rojac

Valeria Car. Barbara Čebulj. Sabrina Huseinovih. NiHolina JanHovič. Barbara Lozar, Špela Lozar. 
Kaja MačeH. Amina Omič. Gaja Pregelj. Lara Štule. Eneja VrenjaH. Benjamin Baics. Anton Bučar. 
Armin Jašarevič. Emir Keserovič. David Koradin. Kristjan MiHac, AleHs Prelaz - Bernat. EriH Riznič. 
MarHo Rončevič, Saša Tomažič. Domen Vasič - Stepančič

OŠ VOJKA ŠMUC
I. R - podružnična šola Korte
RazredničarHa: Mojca Pristov 
dmga učiteljica: Nataša Bodlaj

Barbara Andrijoli. Blaž Andrjoli, 
Anel Hujič. PatriH Pucer.
Tadej Pujac. Taja Topič

OŠ LIVADE - I.A
RazredničarHa: Ivica ŠIsHo

Kristian BlašHo. Peter Cividini Peloza, Gregorčič, ČvoHič Stevan. Dea Ferfolja. Tadej Gregorič. Teja 
Kleva. Črt Kočevar. Radmila LeHič. Matej Malovec. David Marič, Claudia Mesarič. Anja Pečar. 
Gregor PečenHo, Martin Perič. Ribana Rožac, 5anja Sandič. Andrej SoHolič. NiHolina Stojičih. 
Daniel ŠHerjanc. Leo Štulac. MarHo TurH. Adis Velagič.

OŠ LIVADE - I.B
RazredičarHa: Sabrina Žlgante

Diego Čolič. Ervin Džogovič, Ester GajšaH. jan Girandon. Vito Hrvatin, Gaja JenHo. NiH Kelebuda. 
Boštjan Klančič. Zala Križ. Eva Labinian. RoH Morgan. Anel Plaveč. Sebastjan PočHaj. Eva 
Radosavljevič. Ana Raičih, Sanjo Savanovič. Žan Slavec Kodarin. Doris Štefanec, AleHs Ugrin. Lia 

Ujčič. Rene Viler. Gregor Voršič.

SE DANTE ALIGHIERI 
Classe I

Maestra:
Sandra Mlglloranza

Gaia Kavalič. Kety Kodrič. 
Irina LariHova. Dean Maslo. 
Demond Mišič.
Tea RadojHovič,
Sara Resanovič.
Leo Scotto di Minico.
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